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Beştepe ve 4armaris»te *umhur-
başkanı ,rdoğan için saraylar inşa 
eden 9önesans /olding, Konyaal-

tı»nda yapmak istediği A=4 proQesi-
ni araziye asılan afişlerle kent hal-

kına göstermeye başladı

                    8F8H<8 GRW= ;8FBOG8 V8KPB                     .* 9CH G=PM= E8M=V= V8KBF8:8E

Konyaaltı ilçesinde bulunan eski /inicity arazisinde 
A8/ yapmak isteyen 4önesans Holding, temel 
kazısı sırasında geç antik döneme ait arkeoloLik 
kalıntıların bulunduğu arazinin çevresine proLeyle 

ilgili aƒşler yerleştirmeye başladı. )eç 4oma dönemine 
ait olduğu düşünülen mezar kalıntıları ve mimari unsur-
ların çıktığı arazide Antalya /üzesi tarafından kurtarma 
kazısı yapılmıştı. 

ArkeoloLik sit ve su koruma alanları bulunan araziyi 
çevreleyen panolara yerleştirilen aƒşlerde 4önesans 
HoldingŦe bağlı bir A8/ zincirinin görselleri yer alı-
yor. Ankara Beştepe ve /armaris Okluk KoyuŦndaki 

%umhurbaşkanlığı külliyelerini inşa eden şirketin AntalyaŦda 
yapmak istediği A8/ proLesinin bürüt �� bin metrekarelik 
inşaat alanına sahip olacağı belirtiliyor.  
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n 6İ%A4E6 Bakanlığı, tüketicilerin 
sağlık ve güvenlikleri ile ekonomik 

çıkarlarının korunması amacıyla başta 
zincir marketler ve kırtasiyeler olmak 
üzere ülke çapında denetimler gerçek-
leştiriyor. �� ilde başlatılan denetimler 
kapsamında Antalya 6icaret İl /üdürlü-
ğü de şehirdeki kırtasiyelerde denetle-

me çalışmalarında bulundu. n �ŦDE

 n A06A.;A'DA özel bir huzure-
vinde çıkan yangında dumandan 
etkilenen � kişi hastaneye kaldı-
rıldı. İtfaiye ekipleri kısa sürede 

olay yerine gelerek yangına 
müdahale ederek söndürdü. 

n �Ŧ6E

Ehrtasiyelere 
shkh denetim

Aw}wreyinde 
korkwtan 
yanehn

n 6Ȟ4Kİ;EŦDE en fazla 
konut satışının yapıldığı 
ilk üç il arasına giren 
AntalyaŦda otel ƒyatına 
daire satılıyor. ;atak 
odası deniz manzaraları 
konutlar için milyon 
dolarlık ƒyat çekiliyor. 
/uratpaşa ve Konya-
altı ilçelerinde deniz 
manzaralı lüks konutların 
bedeli ��� milyon ile 
��� milyon 6. arasında 
değişiyor. Bu konutlara 
sadece birkaç kilomet-
re uzaklıkta �� yataklı 
otelin satışın ƒyatı ise �� 
milyon 6.. n �Ŧ6E

<wdak wawklatan Úyatlar

n ÖSYM tarafından gerçekleştirilen Yük-
seköğretim Kurumları Sınavı yerleştirme 
sonuçları açıklandı. hniversiteyi kazanan 
öğrencilerin büyük bir emek ve azimle bu 
başarıyı elde ettiklerini belirten Akdeniz 
hniversitesi Rektörü Prof. Dr. Özlenen Öz-
kan, “hniversite, sadece akademik bir ortam 

değil, aynı zamanda sosyal ve kültürel faa-
liyetlerle zenginleşen, bireylerin hayat boyu 
hatırlayacakları anılarla dolu bir dönemdir. 
Akdeniz hniversitesi olarak, öğrencilerimizi 
bu dönemde en iyi şekilde destekleyerek, 
onları geleceğe hazırlamak için tüm gayreti-
mizle çalışacağız.” dedi. n 4’TE

AÜÐVE (( 9IH VEHI J@RENCI
Akdeniz lni-
versitesi»nde 

(Al), YKS 
yerleştirme 
sonuçlarına 
göre lisans 

ve ön lisans 
kontenQanları 

yüzde yüz dol-
du. Akdeniz 
lniversitesi 
ailesine 11 

bin ��7 yeni 
öğrenci daha 

katıldı.

n ANTALYA’DA kent merkezinde 
yaz aylarına girilmesi ile birlikte su 
boruları birer birer patlamaya başla-
dı. 9atandaşlardan gelen çok sayıda 
ihbar üzerine harekete geçen Antalya 
Su ve Kanalizasyon İdaresi �ASAT� 
su patlağı ile mücadele ordusu kurdu. 
�� ekipten oluşan bu ordu ihbarın 
ardından en kısa süre bölgeye ulaşıp 
dakikalar içerisinde patlağın tamirini 
gerçekleştiriyor. n 4’TE

8ntalyaÑnhn sw 
ordwsw eöreyde

?xndx}x ayrı
ee`esi ayrı 

GECE sıcaklığı-
nın gündüzü arat-
madığı Antalya’da 

Konyaaltı sahili 
doldu taştı. Ay 
ışığında aileleri 

ile zaman geçirip 
denize giren va-

tandaşlar gece geç 
saatlerine kadar 
Akdeniz’in serin 
sularında serin-

ledi.
n 4’TE

ÖZEL 
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Elektrikli araç kullanımının 
yaygınlaşmasıyla şarM istasyonu 
ihtiyacının arttığına vurgu yapan 
Antalya Emlakçılar ve İş Takip-

çileri Oto Galerisi Esnaf Odası �ANEKO� 
Başkanı İsmail Çağlar, “ŞarM istasyonu 
konusunda bir kesinlik olmadığından araç 
sahipleri ile site yöneticileri karşı karşıya 
geliyordu. Çünkü site ya da apartman 
yöneticileri Kat Mülkiyeti Kanunu’nun 
19. Maddesine atıfta bulunarak şarM istas-
yonunun kurulması için maliklerin beşte 
dördünün rızasının alınması gerektiğini 
öne sürüyordu. Bakanlık yaptığı açıklama 
ile tartışmalara noktayı koydu ve çoğunlu-
ğun kararının geçerli olacağını ifade etti” 
diye konuştu. 
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı, site ve apartmanlarda elekt-
rikli araçlar için gereken şarM cihazlarının 
kurulumunda karşılaşılan zorluklara 
ilişkin açıklamalarda bulundu. Bakanlık, 
şarM istasyonu kurulumu için çoğunlu-
ğun kararının yeterli olacağını bildirdi. 
Antalya Emlakçılar ve İş Takipçileri Oto 
Galerisi Esnaf Odası �ANEKO� Başkanı 
İsmail ÇAøLAR ise yeni binalarda şarM 
istasyonunun kurulmasının zorunlu oldu-
ğunu, eski binalarda da zorunlu kılınması 
gerektiğini söyledi.ANEKO Başkanı İs-
mail Çağlar, Bakanlığın elektrikli araçlar 
için gereken şarM cihazlarının kurulumuna 
ilişkin yaptığı açıklamaları değerlendirdi. 
Çağlar, elektrikli otomobil satış sayısının 
2024’te yüzde 223,1 artışla 35 bin �3� 
olduğuna değinerek, teknoloMik gelişme-
lere ayak uydurulması gerektiğini söyledi. 

Elektrikli otomobile ilginin zamanla arta-
cağını da ifade eden Çağlar, tüm binalarda 
şarM istasyonunun zorunlu olması gerekti-
ğine vurgu yaptı.

¡OïUNLUïUN KARARI İLE ŞAR-
 İSTASYONLARI KURULABİLECEK  
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı’nın yaptığı açıklamalara deği-
nen Çağlar, “Bakanlık şarM istasyonlarının 
kurulumunda ruhsat gerektiren bir yapı ni-
teliğinde olmadığını ifade etti. Bu nedenle 

şarM istasyonları kurulurken �34 sayılı Kat 
Mülkiyeti Kanunu’nun 19’uncu madde-
sinde yer alan maliklerin beşte dördünün 
rızasının aranmasına gerek olmadığını da 
bildirdi. Bakanlık son noktayı koyarak, 
şarM istasyonu kurulumu için çoğunluğun 
kararının yeterli olacağını ifade etti” dedi. 
Elektrikli araç kullanımının yaygınlaşma-
sıyla şarM istasyonu ihtiyacının da arttığı-
na vurgu yapan Çağlar, “ŞarM istasyonu 
konusunda bir kesinlik olmadığından araç 
sahipleri ile site yöneticileri karşı karşıya 
geliyordu. Çünkü site ya da apartman 
yöneticileri Kat Mülkiyeti Kanunu’nun 
19. Maddesine atıfta bulunarak şarM istas-
yonunun kurulması için maliklerin beşte 
dördünün rızasının alınması gerektiğini 
öne sürüyordu. Bakanlık yaptığı açıklama 
ile tartışmalara noktayı koydu ve çoğunlu-
ğun kararının geçerli olacağını ifade etti” 
diye konuştu. 

RESMİ PROSEDÜRLER HAFİFLETİLMELİ 
Çevre kirliliğini önlemek için elektrik-
li araçların yaygın olduğu bir ortamda 
mutlaka şarM istasyonlarının kurulması 
gerektiğine dikkat çeken Çağlar sözlerini 
şöyle sürdürdü� “Özellikle son birkaç 
yıldır iklim değişikliğinin etkileri daha 
yoğun hissedilmeye başlandı. Antalya, 
Haziranayında hiç yaşamadığı sıcak-
lıkları yaşadı. Tüm dünya bu şekilde ve 
iklim değişikliğinin önünü kesmek için 
çeşitli önlemler alınıyor. Dünya elektrikli 
araçlara entegre olmuşken Türkiye olarak 
biz neden olmayalım" İstatistiklere göre 
elektrikli otomobil satış sayısının 2024’ 
te Türkiye’de yüzde 223,1 artışla 35 bin 

�3� olduğundan bahsediliyor. Türkiye’de 
de elektrikli araca yönelim var. Elekt-
rikli araçların en büyük sorunu ise şarM 
istasyonuna ulaşımda yaşanan sıkıntılar. 
Aracını evinden şarM etmek isteyenler 
ise binalarına şarM istasyonu kurulmasını 
talep ediyorlar ve bu konuda çok haklılar. 
Bunun için resmi prosedürlerin daha da 
hafifletilmesi gerekiyor.”
Elektrikli araçların radyasyon yaydığına 
ilişkin söylentilerin de mevcut olduğunu 
ifade eden Çağlar, “Uzmanlar elektrikli 
araçlardaki radyasyon oranının Dünya 
Sağlık Örgütü'nün izin verdiği değerlerin 
altında olduğunu ve sağlığa bilinen bir 
etkisinin olmadığından bahsediyor. Hem 
çevreye hem de insanlara olumsuz bir et-
kisinin olmadığından bahsediliyorken biz 
neden elektrikli araçları kullanmayalım 
ki"” diye konuştu.
Çağlar, şarM istasyonu uygulamasının tüm 
binalarda zorunlu hale gelmesi gerektiğine 
dikkat çekerek sözlerini şöyle sonlandırdı� 
"Böyle bir düzenlemeye ihtiyaç vardı, 
kararı yerinde buluyorum. Prosedürlerin 
hızla uygulanması lazım. Yeni binalarda 
zaten zorunlu, eski binalarda da zorunlu 
olması gerektiğini düşünüyorum. Çevre 
Bakanlığı bunu şart kılmalı. Böylece ilçe 
belediyeler de harekete geçer ve uygula-
ma hızlanır. Bizim sitede 300 kişi var, 20 
tanesi elektrikli araç kullanıyor. Ancak 
araçlarını şarM edemiyor ve büyük sıkıntı 
yaşıyorlar. Bir an önce tüm binalar için 
zorunlu hale getirilmesi gerekiyor" diye 
konuştu.
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,lektrikli araç kullanımının yaygınlaşmasıyla şarQ istasyonu ihtiyacının arttığına vurgu yapan Antalya ,mlak-
çılar ve ȋş ;akipçileri Oto .alerisi ,snaf Odası (AN,KO) Başkanı ȋsmail Çağlar, ̧ ŞarQ istasyonu konusunda bir 
kesinlik olmadığından araç sahipleri ile site yöneticileri karşı karşıya geliyordu. Çünkü site ya da apartman 
yöneticileri Kat 4ülkiyeti Kanunu»nun 1 . 4addesine atıfta bulunarak şarQ istasyonunun kurulması için ma-
liklerin beşte dördünün rızasının alınması gerektiğini öne sürüyordu. Bakanlık yaptığı açıklama ile tartışma-
lara noktayı koydu ve çoğunluğun kararının geçerli olacağını ifade etti¹ diye konuştu

Ticaret Bakanlığı, tüketicilerin sağlık ve 
güvenlikleri ile ekonomik çıkarlarının korun-
ması amacıyla başta zincir marketler ve kırta-
siyeler olmak üzere ülke çapında denetimler 
gerçekleştiriyor. 10 ilde başlatılan denetimler 
kapsamında Antalya Ticaret İl Müdürlüğü de 
şehirdeki kırtasiyelerde denetleme çalışmala-
rında bulundu. Ticaret İl Müdürü Halil Özşa-
han, velilerin alışveriş sırasında şüphelendiği 
her durumu il müdürlüğüne bildirebilecekle-
rini söyledi.   2024-2025 eğitim öğretim yılı 9 

Eylül 2024 Pazartesi günü başlıyor. Okulların 
açılmasına sayılı günler kala Ticaret Bakanlığı 
10 ilde eş zamanlı olarak tüketicilerin sağlık 
ve güvenlikleri ile ekonomik çıkarlarının 
korunması amacıyla denetimler düzenliyor. 
Antalya’da yürütülen çalışmalar kapsamında 
Ticaret İl Müdürlüğü ekipleri, Kepez ilçesinde 
bir kırtasiyede sağlığı olumsuz etkileyebilecek 
ürünler ve fiyat etiketleri hakkında denetimde 
bulundu. Ticaret İl Müdürü Halil Özşahan, 
perakende satılan her şeyin denetleneceğini 

belirterek, şu ifadelere yer verdi�  “Fiyat eti-
keti var mı, kasa fiyatına uyuyor mu bunlara 
bakıyoruz, ayrıca ürün güvenliği denetmenle-
rimiz burada ürünlerin insan sağlığına uygun 
olup olmadığını denetliyor. Perakende satılan 
her şey denetleniyor, fiyat etiketi olmayan her 
ürün için 2 bin 200 TL yaptırımımız var.” 

SAïLIïA ZARARLI OLABİLECEK ÜRÜNLER 
DENETLENİYOR

  9elilerin kırtasiye alışverişlerinde önce-
likli olarak, ürünlerin insan sağlığına uygun 
olup olmadığına ve yaş grubuna bakması 
gerektiğini ifade eden Halil Özşahan, velilere 
malzemenin güvenilir olup olmadığını kontrol 
ettikten sonra fiyata bakmaları yönünde tav-
siyede bulundu. Özşahan, konuşmasını şöyle 
tamamladı�   “9atandaşlarımızın şüphelendiği 
bir durumda, konuyu Ticaret İl Müdürlüğü’ne 
bildirmesi gerekiyor. Biz gerekli işlemleri 
yapacağız. =incir marketlerin kırtasiye reyonu 
açılınca, marketlere de denetimlerimiz gerçek-
leşecek. Denetimler kapsamında, sağlığa 
zararlı ürünleri hrün Güvenliği Denetmenleri-
miz numune alarak test ortamında denetliyor, 
ya ürün piyasadan çekiliyor ya da bir cezası 
var. Geçen sene sağlığa zararlı ürünler tespit 
edildi. 9atandaşlar bize telefonla ya da maille 
ulaşabilir, fahiş fiyatla karşılaştıklarında bize 
bildirsinler, biz de onunla ilgili çalışmamı-
zı yapıp bakanlığa gönderiyoruz." Sağlığı 
olumsuz etkileyen kimyasal ürünlerin cezası 
241 bin TL olarak belirlenirken, bilgilendirme 
etiketlerinde uyarı bulundurmamanın cezası 
9� bin TL’den başlıyor. n İHA
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Sivelerde yaşanan şarj
isvasyonu kavealarına son

 Alanya Belediyesi ve bir hayırsever 
iş birliğiyle, Türktaş Mahallesi'nde 
barakada zor şartlarda yaşamını 
sürdüren yaşlı kadına konteyner ev 
yapıldı.  Türktaş Mahallesi Muhtarı 
Mustafa Gürbüz'ün talebi doğrultu-
sunda, yıkılmak üzere olan baraka-
da zor şartlarda yaşayan Mümine 
Tülü'ye Alanya Belediyesi yardım 
eli uzattı. Mahalleye giden Belediye 
Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri, bir 
hayırsever iş birliğiyle yapılan kon-
teyner evi, yaşlı kadının bahçesine 
monte ederek yerleştirdi ve anahtarı 
teslim edildi. Ayrıca evin bakımsız 
yolu da Alanya Belediyesi tarafın-
dan kısa süre içerisinde yapılarak, 
ulaşım kolaylığı sağlanacak. 

  Konteyner ev talebini kısa sürede 
yanıtlayan Alanya Belediye Başkanı 
Osman Tarık Özçelik'e teşekkür 
eden Mahalle Muhtarı Mustafa 
Gürbüz, “Mahallemizde yaşayan 
Mümine Teyzemiz için bir kontey-
ner eve ihtiyacımız vardı. Belediye 
Başkanımız Osman Tarık Özçelik'e 
durumu bildirdik. Sağ olsun bir de-
diğimizi iki etmedi. Barakada oturan 
teyzemiz çok zor durumdaydı. Tüm 
ekipten Allah razı olsun, konteyneri 
getirdiler, kurdular. Eşyaları ve evin 
önüne yapılacak beton yolu Mümi-
ne Teyzemize teslim edeceğiz. Bu, 
Türktaş Mahallemizde bir ilk oldu. 
Emeği geçenlere teşekkür ediyo-
rum” dedi. n İHA
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0U5AT3AûA ilçesinde yer 
alan &umhuriyet Mahalle-
si’nde Büyükşehir Belediyesi 
Fen İşleri Daire Başkanlığı ile 
ASAT ekiplerinin içme suyu 
alt yapı çalışmaları önemli 
oranda tamamlandı. Alt yapı 
çalışmalarının sona erdiği 
Eski Sanayi Sitesi &addesinde 
kazılan alanlarda asfaltlama 
çalışmalarına başlanıldı. Yaşa-
nan bu sorunla ilgili sitemde 
bulunan esnaflar asfaltlama 
çalışmasından dolayı Büyük-
şehir Belediyesine teşekkür 
etti. 

ASFALTLAMA YAPILMAMIŞTI
Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi tarafından Muratpaşa 
ilçesine bağlı &umhuriyet 
Mahallesi’nde başlatılan alt 
yapı çalışmaları aralıksız bir 
şekilde sürdürülüyor. Büyük-
şehir Belediyesi Fen İşleri 
Daire Başkanlığı ile ASAT 
ekipleri tarafından sürdürülen 
alt yapı çalışmalarının kısa 
süre içerisinde tamamlana-
cağı açıklandı.Diğer yandan 
çalışmaların tamamlandığı 
alanlarda asfaltlama çalışma-
sının yapılmaması nedeniyle 
bölgede tozdan göz gözü 
görmez hale gelmişti. 

EYLÜL AYINA KADAR DEVAM 
EDECEK
Büyükşehir Belediyesi tara-

fından &umhuriyet Mahalle-
si’nde başlatılan çalışmalar 
şu an itibariyle eski sanayi 
bölgesinde devam ediyor. 
İçme suyu alt yapısı çalışma-
larında bölgede ara sokakların 
önemli bölümünde çalışma-
lar tamamlandı. Çalışmalar 
Eylül ayının ortalarına doğru 
tamamlanması bekleniliyor. 
Mahallede daha önce içme 
suyu alt yapısında yaşanan 
patlaklar karşısında büyük 
sorunlar yaşanıyordu.

MUHİTTİN BÖCEK ESNAFIN 
İSYANINI DUYDU
&umhuriyet Mahallesinde 
Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi tarafından sürdürülen alt 
yapı çalışmaları çerçevesinde 
cadde ve sokaklarda yapılan 
kazıların önemli bölümü 
kapatıldı ama asfaltlama çalış-
maları başlamamıştı. Esnaf-
ların asfaltlama yapılmaması 
nedeniyle bölgede tozdan 
duramadıklarını ifade etmiş-
lerdi. Yaşanan soruna duyarsız 
kalmayan Antalya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek, bölgede asfaltsız yer 
bırakılmaması için talimat 
verdiği öğrenildi. Asfalt ekip-
lerinin dün başlattığı asfaltla-
ma çalışmalarının kısa sürede 
bitirileceği ifade edildi.
n BhL(NT gN(5

8sdalt sorwnw aö}üldü
Antalya Büyükşehir Belediyesi Fen ȋşleri Daire 
Başkanlığı ile ASA; ekiplerinin *umhuriyet 4a-
hallesi»nde gerçekleştirdiği alt yapı çalışmaların-
dan kaynaklı yaşanan asfalt sorunu çözüldü. 
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Yangın 1�.30 sıralarında 
Konyaaltı ilçesi Toros Ma-
hallesi �37 sokak üzerinde 
bulunan özel bir huzurevinde 

meydana geldi. Huzurevinin birinci 
katında dumanların yükseldiğini gören 
vatandaşlar 112 Acil Çağrı Merkezi'ni 
aradı. İhbarla olay yerine çok sayıda 
itfaiye, sağlık ve polis ekibi sevk edildi. 
Huzurevinde bulunan yaşlılar huzurevi 
çalışanları, vatandaşlar, polis ve itfaiye 
ekiplerinin yardımıydı tahliye edildi. 

� KİŞİ HASTANEYE KALDIRILDI 
İtfaiye ekipleri kısa sürede olay yerine 
gelerek yangına müdahale ederek sön-
dürdü. Dumandan etkilenen 3 huzurevi 
sakini ambulanslarla çevredeki hasta-
nelere kaldırıldı. Yangının itfaiye ekip-
lerinin hızlı müdahalesi ile büyümeden 
söndürüldüğünü belirten Toros Mahalle 
Muhtarı Sami Eke, “Huzurevinin bir 
odasında yangın çıkmış. Klimadan 
dolayı çıktığı söyleniyor, ama net değil 
araştırılıyor. Hemen müdahale ederek 
söndürmüşler. &an kaybımız şu anda 
yok. 3 kişi hastaneye kaldırıldı. Biraz-
da yanıkta varmış, onların haricinde 
herhangi bir sıkıntımız yok” dedi. 

İLK MÜDAHALE VATANDAŞLARDAN 
Yangını görür görmez yardıma koş-
tuklarını belirten Osman Berk Çifci'de 
“Evden dışarı çıktığımda birinci katta 
klimanın motoru cayır cayır yanıyor-
du. Bir tane yaşlı amca vardı. Onu zar 
zor çabalarımızla çıkardık. Ardından 
itfaiye ve sağlık ekipleri geldi. Dumanı 
görerek ilk müdahalede bulunan çevre 
esnaflardan Süleyman Arıkan, “Du-

manları görür görmez koşarak gittik. 
Kapıları falan açtık. Yangın başlamıştı, 
yatak falan yanıyordu. İçerden iki kişiyi 
çıkardık. Birisi de balkondaymış, onu 
da sonradan indirildi. Arkadaş balkonda 
ki yaşlı amcayı kurtarmak için merdi-
ven getirdi. Biz indiremedik bir türlü, 
itfaiye ekipleri çıkardı. Çıkardığımız 
iki kişinin durumu ciddi gözüküyordu. 
Baya yoğun bir duman vardı” dedi. 

OLAY YERİ İNCELEME EKİPLERİ 
¡ALIŞMA YAPTI 
Yangının ardından Antalya Emniyet 

Müdürlüğü Olay Yeri İnceleme ekipleri 
olay yerinde inceleme yaptı. Binadan 
çıkartılıp yerde sedye üzerinde bekle-
yen yaşlılarla polis ekipleri de ayrıca 
ilgilendi. Yaşlılarla sohbet edip moral 
vermeye çalışan polisler yürekleri ısıttı. 
Öte yandan yangında dumandan etkile-
nerek hastaneye kaldırılan vatandaşların 
isimleri belli oldu. 
Yangında huzurevi sakinlerinden Yük-
sel Çankaya ve kerim Güven Akdeniz 
hniversitesi Hastanesine kaldırılırken, 
Ahmet Şükrü Peker ise Antalya Eğitim 
ve Araştırma Hastanesi'nde tedavi altına 
alındı. n İHA

HUZUREVINDE
korkuvan yaneın
Antalya'da özel bir 
huzurevinde çıkan 
yangında dumandan 
etkilenen 3 kişi has-
taneye kaldırıldı

ANTAL<A'DA trafik polisleri, motosiklet sürücüle-
rine yönelik bilgilendirme ve farkındalık çalışması 
yaptı. Park girişinde trafik polisleri tarafından tek tek 
durdurulan motosiklet kullanıcıları önce uygulamaya 
denk geldiklerini düşündü. Trafik cezası kesileceğini 
düşünen motosiklet kullanıcıları eksikleri olup olma-
dığını kontrol ederken, kimileri de her dakika artan 
motosikletli sayısını görünce ne olduğunu anlamaya 
çalıştı. Bir süre sonra Trafik Denetleme Şube Müdürü 
tarafından yapılan açıklama ile motosiklet kullanıcıları 
rahat bir nefes aldı. 
 

  SIKI DENETİM BAŞLATILDI 
  Trafik Denetleme Şube Müdürü İdris Kan'ın da ara-
larında bulunduğu ekipler sürücülere trafik kuralları, 
motosiklet kullanımı, güvenli sürüş ve kaskın önemi 
hakkında bilgilendirme yaptı. Antalya genelinde 
ciddi bir motosiklet sıkıntısı olduğunu belirten Trafik 
Denetleme Şube Müdürü İdris Kan, “9atandaşlardan 
motosiklet kullananlar hakkında yaşanan sıkıntılarla 

ilgili bilgiler geliyor. Bizler de bunun üzerine sıkı bir 
denetime başladık. Arkadaşlarımız sizleri trafikte nasıl 
hareket edeceğiniz konusunda ve öncelikle kask kulla-
nımı hakkında bilgilendirecek. Bir de kaldırımlarda ve 
yaya yollarında kesinlikle motosikletlerin bulunma-
ması gerekiyor. Bu akşam sizlere ceza kesmeyeceğiz. 
Bir nevi eğitim faaliyetinde bulunacağız” dedi. 

  GÜVENLİK EKİPMANLARININ ÖNEMİ 
  Motosiklet sürücülerini kask kullanımı ve sürüş 
güvenliği başta olmak üzere çeşitli konularda bilgilen-
diren Polis Memuru Erdinç Akman ise motosikletin 
günümüz şartlarında en pratik ve ulaşımı en kolay 
araçların başında geldiğini belirtti. Motosikleti güveni-
lir bir hale getirmenin kullanıcıların elinde olduğunun 
altını çizen Erdinç, “Motosiklet kullanımız sırasında 
muhakkak standartlara uygun kaskınızın olmasının 
yanı sıra, özellikle ellerinizi, bel bölgenizi, dirsek ve 
dizlerinizi koruyacak diğer güvenlik ekipmanlarını da 
taşımanız mümkün. Bunları kullanırsanız eğer kendi-
nizi güvence altına alırsınız” ifadelerini kullandı. 

   YAYALARA DİKKAT ¡EKTİ 
  Motosiklet kullanıcılarının özellikle yaya yolları ve 
kaldırımları sık sık kullandığını hatırlatan Akman, 
“Bizler motosiklet kullanıcıları tarafından çok fazla 
ihlal ettiği yaya yollarının, kaldırımların kullanıldığını 
da görüyoruz. Bu sizin ve kaldırımı kullanan ve ko-
runaksız olan yayaların da güvenliğini riske atar hale 
getiriyor. Sizlerin de birer taşıt olduğunuzu bilerek ve 
bunun farkındalığına vararak araçlarınızı kullanırken 
aynı diğer taşıtların olması gereken durumlardaki gibi 
yolunuzu takip etmeniz, şeridinizi uygun kullanmanız, 
araçların arasından geçmemeniz, duran trafiğin ara-
sında araçların arasından kıvrılarak geçmemeniz veya 
aynalarınızı kapatarak tamamen kuralsız bir anlayışla 
araç kullanmanızı istemiyoruz” şeklinde konuştu. 

MOTOSİKLET KAZALARINDA ANTALYA İKİNCİ SIRADA 
  Antalya'nın motosiklet kazalarında İstanbul'un ardın-
dan ikinci sırada yer aldığını vurgulayan Erdiç, “Ne 
yazık ki meydana gelen kazalar anlamında baktığımız 
zaman motosiklet sayısının ilimizde İstanbul'dan son-
ra ikinci sırada yer almasından dolayı meydana gelen 
kazalar istatistiğinde 2024 yılının 7 aylık dönemi 
içerisinde yüzde �0 oranında motosiklet kazaları yer 
alıyor. Motosiklet kullanıyorsunuz, yolculuk yapıyor-
sunuz. Lütfen çok dikkatli olun” dedi. 
 

AŞILMASI GEREKEN SORUNLAR VAR
  Trafik ekiplerinin bilgilendirmesine katılan motosik-
let kullanıcısı Halit Ekin, Antalya'da artan motosiklet 
sayısına ve trafik yoğunluğuna dikkat çekerek “Güzel 
bir uygulama bu uygulamaların artması gerekiyor. 
&iddi derecede motor kullanımı arttı son dönemlerde 
Antalya'da, buna bende dahil oldum. Hatta ehliyetimi 
de 2 ay önce aldım. Çok ciddi bir trafik yoğunluğu var 
Antalya'da, motokuryeler, paket servislerden kaynak-
lanan çok ciddi bir motor kullanımı var. Motokuryeler 
ve paket servisi yapan arkadaşların sağdan-soldan 
girmeleri kazalara sebebiyet veriyor. Tabii ki bu da 
aşılması gereken bir sorun bence, o sorunların aşılma-
sı da bu şekilde eğitimlerle olacaktır. Olması gereken 
bir şeydi, emniyet teşkilatımıza teşekkür ediyoruz” 
dedi.  n İHA

PraÚk ekiqlerinden motosiklet 
sürü`ülerine _ileilendirme

ANTAL<A'DA otomobiliyle yokuş 
yukarı çıktığı sırada viraMları drift ata-
rak geçen ve kendisinin yanı sıra diğer 
sürücüleri de tehlikeye sokan otomobil 
sürücüsüne 33 bin TL ceza kesildi.  Olay, 
Kepez ilçesine bağlı Kanal Mahallesi 
Atatürk Bulvarı'nda yaşandı. Otomobiliyle 
tek yön 3 şeritli bulvarda drift atan M.Ç., 
viraMları da bu şekilde geçmeye devam etti. 
Etrafındaki diğer sürücüleri de drift atarak 
sollayan sürücünün bu görüntüleri araç 
içerisindeki kamera tarafından kaydedildi. 
Görüntülerin sosyal medyada yayılmasının 
ardından harekete geçen Antalya Trafik 
Denetleme Şube Müdürlüğü ekipleri, aracı 
ve sürücüsünün yerini tespit etti.  Drift 
sebebiyle 33 bin lira para cezası uygula-
nan M.Ç. hakkında aynı zamanda trafik 
güvenliğini tehlikeye sokmaktan adli işlem 
başlatıldı. n İHA

Sirajlarh dridt
atarak eeaen
sürü`üye ** _in 
PF�lik datwra

ALANYA ilçesinde el freni boşalan safari 
aracının uçuruma yuvarlanması sonucu 
meydana gelen kazada hayatını kaybeden 
genç annenin cenazesi toprağa verildi.   
Kaza, önceki gün ��.�� sıralarında Sugö-
zü /ahallesi Kütürüp %addesi üzerinde 
meydana geldi. Emre Alıcı, eşi Esma 
Alıcı 
��� ve � yaşındaki kızları (.E.A. ile 
birlikte gezinti yapmak için evinde çıkarak 
�� A;K ��� plakalı safari araçlarına 
bindi. İddiaya göre, aracın çalışmaması 
üzerine Emre Alıcı kontrol amaçlı araçtan 
indiği sırada el freni boşalan cip bir anda 
hareket etmeye başladı. Emre Alıcı'nın 
hareket halindeki cipi durdurma çabaları 
sonuç vermezken cip önce duvara çarptı, 
oradan da hızla yokuş aşağı geri giderek 
uçurumdan yuvarlandı. 
7çurumdan hemen önce çarpmanın 
etkisiyle Emre Alıcı durdurmaya çalıştığı 
araçtan düşerken, metrelerce yükseklik-
ten inşaat malzemelerinin olduğu yere 
düşen araçta bulunan Esma Alıcı ve kızları 
(atma Ela Alıcı ağır yaralandı. Ȍevredeki-
lerin ihbarı üzerine olay yerine çok sayıda 
polis ve sağlık ekipleri sevk edildi. Ekip-
leri yaptıkları kontrollerde, araç içerisinde 
sıkışan Esma Alıcı'nın hayatını kaybet-
tiğini belirledi. ;aralı (.E.A. ise sağlık 
ekipleri tarafından ambulansla Alanya 
Eğitim ve Araştırma Hastanesi'ne götürül-
dü. (.E.A.'nın çocuk cerrahisi bölümünde 
tedavisinin sürdüğü öğrenildi. Olay yerine 
gelen yakınları ise sinir krizi geçirdi. An-
nenin cansız bedeni savcılık incelemeleri-
nin ardından adli tıp morguna gönderildi. 
Olayla ilgili soruşturma başlatıldı. İHA

Poqrafa 
yerildi
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ordusu görevde

AnvalyaÐnın su

Antalya»da kent merkezinde yaz aylarına girilmesi ile birlikte su boruları birer birer patlamaya 
başladı. =atandaşlardan gelen çok sayıda ihbar üzerine harekete geçen Antalya Su ve Kanali-
zasyon ȋdaresi (ASA;) su patlağı ile mücadele ordusu kurdu. �� ekipten oluşan bu ordu ihbarın 
ardından en kısa süre bölgeye ulaşıp dakikalar içerisinde patlağın tamirini gerçekleştiriyor. 

Akdeniz lniversitesi»nde YKS yerleştirme sonuçlarına göre 
lisans ve ön lisans kontenQanları yüzde yüz doldu. Akdeniz 
lniversitesi ailesine 11 bin ��7 yeni öğrenci daha katıldı

Akdeniz Üniversitesi’ne 
(( _in yeni öfren`i

ÖLÇME, Seçme ve Yerleştir-
me Merkezi Başkanlığı �ÖSYM� 
tarafından gerçekleştirilen Yükse-
köğretim Kurumları Sınavı �YKS� 
yerleştirme sonuçları açıklandı. 
2024 YKS sonuçlarına göre Akde-
niz hniversitesi’nin lisans ve ön 
lisans kontenManının tamamı doldu. 
Sonuçlara göre okul birincisi ve 
34 yaş üstü kadın kontenManları 
ile birlikte lisans programlarına 
yerleşen sayısı 5 bin �37, ön lisans 
programlarına yerleşen sayısı 5 bin 
�10 olarak gerçekleşti.

�� FAKÜLTEDEN ��’ÜNDE VE �� 
MYO’DA YÜZDE YÜZ DOLULUK
Yerleştirme sonuçlarında ek konten-
Manlar hariç tutulduğunda Tıp, Hu-
kuk, =iraat, Diş Hekimliği, Turizm 
Fakültesi başta olmak üzere toplam 
24 fakülteden 23’ünde yüzde yüz 
ve 12 meslek yüksekokulunun tüm 
programlarında da yüzde yüz dolu-
luk oranına ulaşıldı.

�� YAŞ ÜSTÜ KADINLARDA 
��� ÖïRENCİ
Yükseköğretim Kurulunca, daha 
önce herhangi bir lisans programın-
dan mezun olmayanların lisans veya 
ön lisans, daha önce bir önlisans 
programından mezun olanların ise 
sadece lisans programları için ayrı-
lan kontenManları tercih edebildikleri 
"34 yaş üstü kadınlara" Akdeniz 
hniversitesi’nde ayrılan 122 lisans 
kontenManına 115 öğrenci, 1�5 ön 
lisans kontenManına 157 öğrenci 
yerleşti.

REKTÖR ÖZKAN’DAN YENİ 
ÖïRENCİLERE TEBRİK
hniversiteyi kazanan öğrencilerin 
büyük bir emek ve azimle bu başa-
rıyı elde ettiklerini belirten Akde-
niz hniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Özlenen Özkan, “Öğrencilerimiz, 
yılların birikimi ile zorlu sınavları 
geride bırakarak, hayatlarını şekil-
lendirecekleri bir eğitim-öğretim 
sürecine adım attılar. hniversite, sa-
dece akademik bir ortam değil, aynı 
zamanda sosyal ve kültürel faaliyet-
lerle zenginleşen, bireylerin hayat 
boyu hatırlayacakları anılarla dolu 
bir dönemdir. Akdeniz hniversitesi 
olarak, öğrencilerimizi bu dönemde 
en iyi şekilde destekleyerek, onları 
geleceğe hazırlamak için tüm gayre-
timizle çalışacağız.” dedi.

GELECEïE YATIRIM� 
EïİTİMİN GÜCÜ
Rektör Özkan, Akdeniz hniversi-
tesi’nin alanında öncü akademik 
kadrosu ile ülkemizin yarınlarına 
katkı sağlamaya devam ettiğini 
vurgulayarak, “hniversitemiz, güçlü 
akademik kadrosu ile öğrencilerini 
en iyi şekilde yetiştirerek, ülkemi-
ze faydalı bireyler kazandırmayı 
hedefliyor. Eğitilen her bireyin, top-
lumumuza daha da büyük katkılar 
sağlayacağına yürekten inanıyorum. 
Öğrencilerimizin, üniversitemizin 
sunduğu imkanlarla hem kaliteli bir 
eğitim alacaklarına hem de burada 
geçirecekleri dönemin hayatlarında 
unutulmaz bir yere sahip olacağına 
inanıyorum.” şeklinde konuştu. 
n Bülten / Akdeniz Üniversitesi 

D(Nİ=İ� kumu ve güneşiyle dünyanın dört 
bir tarafından her yıl milyonlarca ziyaretçi 
ağırlayan turizmin başkenti Antalya, yeni 
sıcak hava dalgası ile birlikte alev alev 
yanmaya devam ediyor. Kentte termomet-
reler bir kez daha kırmızıya dönerek yeni 
rekorlar kırıldı. MeteoroloMi Genel Mü-
dürlüğünün ölçümlerine göre kent merke-
zinde hava sıcaklığı 44 dereceleri gördü. 
Deniz suyu sıcaklığı ise 33 dereceyle yeni 
bir rekor kırdı. Kentte akşam saat 21.00-
24.00 arası hissedilen sıcaklık değerleri ise 
dereceleri gördü. Bu değerler ocak ayında 
gündüz hissedilen sıcaklık değerlerinin 2 
katı olarak yorumlandı.

KONYAALTI SAHİLİ DOLDU TAŞTI
Akşam saatlerinde havanın serinlememesi 
üzerine vatandaşlar kendini Akdeniz’in 
serin sularına bıraktı. Dünyaca ünlü 
Konyaaltı sahili gece saatlerinde doldu 
taştı. Binlerce Antalyalı gece geç saatlerine 
kadar denize girerek, ailesi ile unutulmaya-
cak anılar yaşadı. Sıcak havalar ile birlikte 
denizde gece gündüz ayrımının ortadan 
kalktığını ifade eden vatandaşlar, bölgede 
gece saatlerinde güvenlik tedbirlerinin 
arttırılması talebinde bulundu. 

Turizm kenti Antalya’da yaz 
sezonunda turistik işletmelerin 
su kullanımı arttı. İşletmeler 
ağırladıkları tatilcilere hiMyenik 

hizmet verebilmek için kış aylarına göre 
çok daha fazla su kullanıyor. İşletmeler-
deki su tüketiminin artması ile birlikte 
yüksek apartmanların son katlarına su 
çıkmaz oldu. 9atandaşlardan gelen şika-
yetlerin ardından harekete geçen Antal-
ya Su ve Kanalizasyon İdaresi �ASAT�
Genel Müdürlüğü ekipleri sisteme daha 
çok su vermeye başladı. Su basıncının 
artması ile birlikte vatandaşın sorunu 
çözülürken bu kez de döşenen su boru-
ları birer birer patlamaya başladı.

�� EKİPTEN OLUŞAN ORDU KURULDU
Kent merkezinde farklı mahallelerde 
hemen hemen hergün onlarca patlak 
yaşanıyor. Tüketicilerin suya ihtiyacı 
olduğu zamanlarda yaşanılan patlaklar 
tepki çekmeye başladı. Gelen bu şika-
yetlerin ardından Antalya Su ve Kana-
lizasyon İdaresi �ASAT�Genel Müdür-
lüğü de harekete geçti. Patlakların en 
kısa sürede tamir edilerek vatandaşın 

mağduriyetinin önüne geçmek için �� 
ekipten oluştan adeta bir ordu kuruldu. 

DİNLEME CİHAZI İLE DİNLEYEREK 
NOKTASAL KAZI YAPIYORLAR
Merkezin yönlendirmesi ile anında 
olay yerine giden ekipler, önce dinleme 
cihazı ile patlağın yaşandığı nokta tespit 
ediliyor. Daha sonra işaretlenen alanı 
kepçe ile kazarak boruya ulaşmak için 
ikinci bir ekip geliyor. Bu ekibin göre-
vini tamamlaması ile birlikte dakikalar 
içerisinde üçüncü bir ekip gelerek tamir 
ve su tahliyesi işlemi gerçekleştiriyor. 
Bir patlak dakikalar içerisinde tamir 
ediliyor. Yapılanlar bununla da kalma-
yarak başka bir ekip gelerek çukur alanı 
doldurarak, stabilize seriyor. Asfalt 
ekibi ise birkaç gün sonra bölgeye asfalt 
dökerek yolu eski haline getiriyor. Yaşa-
nan yoğunluktan dolayı ise bir patlağı 
tamir süresinin birkaç günü bulabildiği 
ifade edildi. Patlakların yaşandığı böl-
gede yaşayan vatandaşlar, “Hizmetlerin 
hızlı sağlanmasından memnunuz. Bazen 
birkaç gün gecikmeler yaşanıyor. Bu 
süreçte de bilgilendirmeler yapılıyor” 
dedi. 

Eonyaalth
doldw taşth

w T .C . A N T A L Y A
GAYRİMENKUL SATIŞ İ&RA DAİRESİ

2023�133 TLMT.
TAŞINMAZIN GAZETE VEYA İNTERNET HABER 

SİTESİ İLANI
 Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıka-
rılmış olup mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıkla-
malara e s a t i s .u y a p .g o v .t r  adresi üzerinden 2023�133 TLMT. sayılı dosya numarası ile 
erişim sağlanabilir.
 Satılmasına karar verilen taúınma]ın cinsi� mahi\eti� bulundu÷u \er� mu-
hammen kı\meti ve |nemli vasıÀarı:

1 NO'LU TAŞINMAZIN
Ö]ellikleri : Antalya İl, Aksu İlçe, FATİH Mahalle/Köy, Kocabelen Mevkii, 13419 Ada, 
37 Parsel, Antalya İli, Aksu İlçesi, Fatih Mahallesi , 13419 ada 37 parselde kayıtlı 
9.557,91m2 yüzölçümlü, tarla nitelikli taşınmazın borçluya ait 1/6 hissesi (1.592,985 
m2) satılacaktır.
Satışa konu parsel dikdörtgen geometrik şekle sahip olup düz ve eğimsiz bir arazi ya-
pısına sahiptir. Taşınmaza ait su ve elektrik imkanı hali hazırda bulunmaktadır. Parsel 
üzerinde 1 adet plastik sera1.165 m2, 1 adet plastik sera 82 m2, 1 adet tek katlı ev 132 
m2, 1 adet tek katlı ev 90 m2, 1 adet tek katlı ev 87 m2 mevcuttur. Keşif mahallinde 
evlerin içerisine girilememiş olup mesken olarak kullanıldıkları anlaşılmıştır. Keşif ma-
halline borçlu ya da ilgisi mevcut olmadığı için inşai ve zirai muhdesatın kimin kullanı-
mında olduğu beyanı alınamamış olup inşai ve zirai muhdesatın tamamı hesaba dahil 
edilmiştir. Yapı Ruhsatı Tarihi ve Yapı Kullanma İzin Belgesi Tarihi bulunmamaktadır.
Taşınmazlar orta kalite malzemeden inşa edilmiştir. 
Tarlanın Emlak Vergisine Esas Arsa m2 Vergi 
Değeri (2023): 40,37-TL; Taban: 6,96-TL; Kıraç:2,50-TL; Sulak:10,43-TL
dir., 9.557,91 
m2 yüzölçümü,

Adresi    : Antalya İli Aksu İlçesi Fatih Mah. Kocabelen Mevkii 13419 
     Ada 37 Parsel Aksu / Antalya
Y�]|lç�m�  : 9.557,91 m2
Kı\meti   : 2.395.918,33 TL
KDV Oranı   : %20
Ka\dındaki Şerhler : MUHTELİH HACİZ VE ŞERHLER VARDIR.
Artırma Bilgileri
1.Artırma    
   Başlangıç Tarih ve Saati  : 03/10/2024 - 10:23
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------
Bitiú Tarih ve Saati  : 10/10/2024 - 10:23
2.Artırma   
   Başlangıç Tarih ve Saati  : 05/11/2024 - 10:23
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------
Bitiú Tarih ve Saati  : 12/11/2024 - 10:23
12/08/2024 (İİK m.114 ve m.126)
() İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

Resmi ilanlar    www.ilan.gov.tr'de               BASIN NO: ILN0 2077194
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.ece sıcaklığının gündüzü 
aratmadığı Antalya»da Konya-
altı sahili doldu taştı. Ay ışı-
ğında aileleri ile zaman geçirip 
denize giren vatandaşlar gece 
geç saatlerine kadar Akde-
niz»in serin sularında serinledi.

ÖZEL 
HABER

ERTUĞRUL
GÜN
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Antalya, Türkiye'nin en popüler tu-
ristik şehirlerinden biri olarak öne 
çıkıyor ve son yıllarda lüks konut 
piyasası da büyük bir ivme kazandı. 

Türkiye genelinde en fazla konut satışının 
yapıldığı ilk üç şehirden biri olan Antalya, 
özellikle deniz manzaralı lüks konutlarıyla 
dikkat çekiyor. 
Şehrin Muratpaşa ve Konyaaltı ilçeleri, bu 
lüks konutların en yoğunlaştığı bölgeler ara-
sında yer alıyor. Bu bölgelerde, deniz manza-
ralı ve yüksek kaliteye sahip daireler milyon-
larca liraya alıcı buluyor. Özellikle denize 
yakın konumları, modern tasarımları ve lüks 
donanımları ile öne çıkan bu konutlar, yerli ve 
yabancı alıcıların ilgisini çekiyor.

RUSYA� ALMANYA VE ORTA DOïU 
ÜLKELERİNDEN TALEP VAR
Muratpaşa ve Konyaaltı ilçelerinde, deniz 
manzaralı dairelerin fiyatları 100 milyon TL 
ile 145 milyon TL arasında değişiyor. Yük-
sek gelir grubuna hitap eden bu konutlar, 
genellikle zengin yerli alıcılar kadar yabancı 
yatırımcıların da ilgisini çekiyor. Özellikle 
Rusya, Almanya ve Orta Doğu ülkelerinden 
gelen yatırımcılar, Antalya’da ikinci ev sahibi 
olmayı tercih ediyor. Türkiye genelinde konut 
satışları, temmuz ayında bir önceki yılın aynı 
ayına göre yüzde 1� artarak 127 bin �� oldu. 
Antalya’da 2024 yılı Temmuz ayında 3 bin 
990’ı ikinci el satış olmak üzere toplam � bin 
�59 konut satıldı. Antalya, Haziran ayında ya-

bancılara satılan 593 konut sayısıyla Türkiye 
sıralamasında ilk sırada yer aldı.

OTEL FİYATININ � KATINA DAİRE FİYATI
Diğer taraftan Muratpaşa ve Konyaaltı ilçe-
lerindelüks konut fiyatları, aynı bölgede yer 
alan otellerin fiyatlarını ikiye katladı. Denize 
sadece birkaç kilometre uzaklıkta bulunan 
70 yataklı bir otelin satış fiyatı 50 milyon TL 
olarak belirlenmişken, aynı mesafedeki yatak 
odası deniz manzaralı lüks bir daire için alıcı-
ların 145 milyon TL'ye kadar ödeme yapması 
gerekebiliyor. Artan bu fiyatlar şehirdeki 
konut piyasasının ne denli hızlı bir şekilde 
değiştiğini ve lüks segmentteki taleplerin ne 
kadar yüksek olduğunu gösteriyor. 

oARADAKİ BU KADAR RAKAM FARKLARI DA 
KABUL EDİLEMEZp
Antalya Emlakçılar, Oto Galericileri ve İş 
Takipçileri Odası Başkanı İsmail Çağlar, 
“Özellikle deniz manzaralı dairelerin ter-
cih edilmesi, bu bölgelerdeki arsa ve konut 
fiyatlarını sürekli artırıyor. Antalya’nın turizm 
potansiyeli, konut piyasasında da kendini 
gösteriyor ve bu da yatırımcıların ilgisini 
çekiyor. Lüks dairelerin otel fiyatlarıyla 
yarışır hale gelmesi, bölgedeki gayrimenkul 
sektörünün ne kadar dinamik ve talep odaklı 
olduğunu kanıtlıyor. Bu eğilim devam ettikçe, 
Antalya'nın konut piyasası daha da 
değer kazanacak gibi görünü-
yor. Aradaki bu kadar rakam 
farklarıda kabul edilemez. 
Gerçek rakamların aslında rayiç 
bedeller üzerinden belirlenmesi 
gerekir. İsteyen istediği rakamı 
yazıyor. Kendi vatandaşımız zor 
ev buluyor” dedi. 

YOK ARTIK
DEDIRTEN
FIYATLAR

;ürkiye»de en fazla konut satışının yapıldığı ilk üç il arasına giren Antalya»da otel fiyatına daireler satı-
lıyor. Yatak odası deniz manzaraları konutlar için milyon dolarlık fiyat çekiliyor. 4uratpaşa ve Konyaaltı 
ilçelerinde deniz manzaralı lüks konutların bedelleri 1�� milyon ile 100 milyon ;3 arasında değişiyor. 
Bu konutlara sadece birkaç kilometre uzaklıkta 70 yataklı otelin satışın fiyatı ise �0 milyon ;3. 

MEVCUT kaldırımları yenileme ve kaldı-
rımı olmayan cadde ve sokaklarda kaldırım 
çalışması başlatan Kepez Belediyesi Fen 
İşleri Müdürlüğü ekipleri çalışmalarını Göksu 
Mahallesi’nde sürdürüyor. Bölgede cadde ve 
sokaklarda kaldırım yenileme çalışmalarını 
sürdüren ilçe belediyesi aynı zamanda kaldı-
rımı olmayan cadde ve sokaklarda önemli bir 
çalışmaya imza attı. 

İL¡EYE ESTETİK KAZANDIRILACAK
Kepez ilçesinde kaldırım çalışmalarına hız 
verildi. Belediye ekipleri, ilçedeki yürüyüş 
yollarının yenilenmesi için aralıksız bir şekil-
de çalışıyor. Belediye Başkanı Mesut Koca-
göz, çalışmaların devam edeceğini ve bölge 
halkının daha güvenli ve konforlu yürüyüş 
alanlarına kavuşacağını belirtti. Başkan Ko-
cagöz, proMenin en kısa sürede tamamlanarak 
Kepez’in estetik ve işlevsel açıdan iyileştirile-
ceğini vurguladı.

GÖKSU MAHALLESİNİN ¡EHRESİ 
DEïİŞECEK�
Kepez Belediyesi, ilçenin genelinde kaldırım 
çalışmalarına hızla devam ediyor. Belediye 
ekipleri, özellikle deforme olmuş kaldırımları 
onararak vatandaşlara daha güvenli ve rahat 
bir yaya yolu sunmayı amaçlıyor. Bu kapsam-
da, Göksu Mahallesi'nde yürütülen çalışmalar 
dikkat çekiyor. Mahallede yıllardır ihmal 
edilen ve kullanılamaz hale gelen kaldırımlar, 
yoğun bir çalışma temposuyla yenileniyor.

BÖLGE SAKİNLERİ ¡ALIŞMALARDAN 
MEMNUN
Kepez İlçesi Göksu Mahallesi'nde yürütülen 
bu yoğun çalışma, mahalle sakinleri tarafın-
dan da memnuniyetle karşılanıyor. Özellikle 
yaşlılar, engelliler ve çocuklar için büyük 
önem taşıyan bu düzenlemeler, mahallede 
yaşam kalitesini artırmayı hedefliyor. Eski 
ve yıpranmış kaldırımların yerini modern ve 

sağlam yapılar alıyor. Böylece vatandaşlar, 
günlük yaşamlarında daha rahat ve güvenli bir 
şekilde yürüyebilecekler.

İL¡E GENELİNDE ¡ALIŞMALAR SÜRECEK
Kepez Belediyesi, sadece Göksu Mahallesi 
ile sınırlı kalmayıp, ilçenin diğer mahalle-
lerinde de benzer çalışmaları planlıyor. Fen 
İşleri Müdürlüğü ekipleri, belirlenen program 
dahilinde, Kepez'in dört bir yanında kaldırım 
yenileme ve onarım çalışmalarını sürdürecek. 
Bu çalışmaların tamamlanmasıyla birlikte, 
Kepez genelinde daha estetik ve kullanışlı 
kaldırımların ortaya çıkması hedefleniyor. Ay-
rıca, kaldırım çalışmalarının yanı sıra, Kepez 
Belediyesi'nin yol yapım, bakım ve onarım 
çalışmalarına da devam ettiği bildirildi. İlçe 

genelinde yürütülen bu altyapı çalışmaları ile 
hem araç trafiği hem de yaya trafiği için daha 
güvenli ve konforlu bir ortam sağlanması 
amaçlanıyor.

İL¡E BELEDİYESİNE TEŞEKKÜR
Kepez Belediyesi'nin bu tür yatırımları, 
ilçe sakinlerinin yaşam kalitesini artırmaya 
yönelik önemli adımlar olarak değerlendirili-
yor. 9atandaşlar, belediyenin bu çabalarından 
duydukları memnuniyeti dile getirirken, ça-
lışmalarda emeği geçen tüm ekiplere teşekkür 
ediyorlar. Kepez'in çehresini değiştirecek bu 
kapsamlı çalışmaların, ilçenin daha modern 
ve yaşanabilir bir hale gelmesine büyük katkı 
sağlayacağına inanılıyor.

n BÜLENT ÖNER

Eeqe} 9elediyesi düfmeye _asth
Kepez ilçesinde kaldırımsız cadde ve sokak kalmayacak. Kepez Belediyesi Fen ȋşleri 4ü-
dürlüğü ekipleri tarafından başlatılan çalışmalara .öksu 4ahallesi»nde devam ediliyor

Antalya'da eşiyle birlikte balığa 
çıkan Savaş Dursun'un oltası-
na yazılı orkinos balığı takıldı. 
Oltasını teknesine doğru çeken 
Dursun, tuttuğu balığın peşinden 
aynı cinsten bir balığın uzun süre 
takip ettiğini görünce, tuttuğu 
balığı öperek geri saldı.    Antal-

ya'da profesyonel olta balıkçılığı 
ve danışmalığı yapan Savaş Dur-
sun, eşi Didem Dursun ile birlikte 
tekneyle Konyaaltı açıklar balık 
için açıldı. Dursun birkaç tane 
büyük kuzu balığı tuttuktan sonra 
oltasına yazılı orkinos takıldı. Ba-
lığı teknesine misinayla çekmeye 

başlayan Dursun, arkasından 
başka bir balığın daha geldiğini 
fark etti. 
Oltaya takılan orkinosun arka-
sından aynı cinsten balığın su 
yüzüne kadar takip ettiğini gören 
Dursun, tuttuğu balığı ‘eşi ya 
da arkadaşı, salmamak olmaz' 
diyerek öpüp tekrar denize geri 
saldı. Savaş Dursun'un eşi Didem 

Dursun da, ‘Eşi galiba aşkım. 
Salalım yazık' diyerek kayda aldı. 
n İHA

=şiyle _irlikte _alhk twtan _alhkahnhn }or anh

0U5AT3AûA Belediyesi’nin 
eğitim kurumlarına ilkokulda 
başlayıp üniversite hazırlık kur-
suyla devam eden ve adeta ku-
rumda büyüyen Onur Ege Koç, 
YKS sayısal puan türünde Tür-
kiye 10 bin �34’üncüsü oldu. 
Ege hniversitesi Diş Hekim-
liği Fakültesi’ni kazanan Koç, 
“Bu sonuç Muratpaşa Gençlik 
Eğitim Merkezi �MURGEM� 
sayesinde oldu” dedi. 
Muratpaşa Belediyesi’nin genç-
lerin üniversite hayalini gerçeğe 
dönüştüren MURGEM, 2024 
YKS'de yüzde �7’lik başarı 
oranına ulaştı. MURGEM’in 
49� öğrencisinden 432’si bir 
üniversiteye yerleşirken 91 
öğrenci ise tercih yapmadı, 
hayallerini gelecek yıla bıraktı. 
MURGEM'in en iyi dereceleri 
sayısal puan türünde Türkiye 
10 bin �34’üncü olan Onur Ege 
Koç’tan, sözel puan türünde 
ise Hazar Selimoğlu’dan geldi. 
Selimoğlu, Türkiye bin 273’ün-
cüsü oldu. 

KALİTELİ EïİTİM
Muratpaşa Belediyesi’nin 
=eytinköy Destek Eğitim Kursu 
Merkezi’nde ilkokuldan itiba-
ren eğitim alan ve MURGEM 
mezunu Koç, “İlk ve ortaöğ-
retimden sonra 10 ve 11’inci 
sınıfta MURGEM’deydim. Ho-
calarımız dönem boyunca hem 
kaliteli eğitim verdiler hem 
de bunu eğlenceli bir şekilde 
yaptılar. Bu sonuç MURGEM 
sayesinde oldu” diye konuştu. 
Tercih döneminde de MUR-
GEM öğretmenlerinden destek 
aldığını ve üniversitelerin tek 
tek profesör sayılarını çıkararak 
çalıştıklarını anlatan Koç, “Ter-

cihlerimi sıraladık ve ilk terci-
him olan Ege hniversitesi Diş 
Hekimliği Fakültesi’ni kazan-
dım” dedi. Başarılı öğrencinin 
velisi Özlem Koç “İlgi göster-
mezlerse diye kaygılandık ama 
burada idealist öğretmenler var. 
Müthiş derecede memnunuz. 
Teşekkür ederiz” dedi.

mEKSİKLERİMİ TOPARLADIK’
Sözel puan türünde derece 
yapan Selimoğlu ise ilk tercihi 
Hacettepe hniversitesi Özel 
Öğretim Öğretmenliği bölümü-
nü kazandı. Selimoğlu, “MUR-
GEM geçen yaz döneminde 
başladım ve her gün geldim. 
Öğretmenlerimiz iyi yerlerden 
mezunlar ve çok ilgililer. Özel-
likle coğrafyadan çok eksiğim 
vardı ama toparladım. İhtiyaç 
duyduğumuz konulardan ekstra 
dersler de alabildik” diye ko-
nuştu. 

MURGEM YENİ 
DÖNEM BAŞLIYOR
Muratpaşa Belediyesi'nin genç-
leri üniversite sınavına hazırlar-
ken sosyo-kültürel gelişimlerini 
de destekleyen MURGEM’de, 
yeni dönem 19 Ağustos Pa-
zartesi günü başlayacak. Yaz 
tatilinin ardından öğrenciler 
2 haftalık hızlandırılmış bir 
programla gelecek döneme 
giriş yapacaklar. 2024-2025 
yılı müfredatına ise 9 Eylül’de 
tüm eğitim kurumlarıyla eş 
zamanlı geçilecek. Kabul sına-
vının ardından 400 öğrencinin 
kayıt yaptırdığı MURGEM, 25 
kişilik eğitimci kadrosuyla yeni 
dönemde öğrencilerin yanında 
olacak.
n Bülten/ 0XrDtSDşD Bld�

ALANYA Belediyesi Ağus-
tos Ayı Olağanüstü Meclis 
Toplantısı Belediye Başkanı 
Osman Tarık Özçelik başkanlı-
ğında gerçekleştirildi.   Alanya 
Belediyesi Meclis Salonu’nda 
gerçekleştirilen Ağustos Ayı 
Olağanüstü Meclis Toplantı-
sı’na Belediye Başkanı Os-
man Tarık Özçelik Başkanlık 
yaptı. İki maddeden oluşan 
toplantı öncesinde açıklama-
larda bulunan Başkan Özçe-
lik, “Propaganda döneminde 
Alanya Belediyesi yönetimini, 
bütçe açısından eleştirmiştim. 
Bildiğiniz gibi bütçe, bizden 
önceki dönemde oluşturulmuştu 
ve 4 milyar �05 milyon liraydı. 
Bunu da seçim döneminde 
defaatle dile getirdik. Bunun 
2,� milyar TL'si gelirler olarak 
planlanmış, 1 milyar �00 bin 
liralık kısmının da bütçemize 
kaydedildiği gibi mülk satışıyla 
karşılanması öngörülmüş ve 
bütçe bu şekilde denkleştiril-
miştir. Buraya nereden gelin-
di" 2021 yılında denk bütçe 
yapılmış. 527 milyon lira gelir, 
4�3 milyon lira gider. 2022 
yılında 974 milyon lira gelir, 
1077 milyon lira gider� eksi 103 
milyona düşmüş. 2023 yılında 
yani seçim döneminin rüzgarla-
rının başladığı dönemde bütçe 
üçe katlanmış ancak 1,7 milyar 
gelir elde edilmiş. 2,3 milyar 
gider yapılmış. Eksi 570 milyon 
lirayla 2023 yılı kapatılmış. 
2024 yılına gelindiğinde, 
2023'te 1,7 milyar gelir olacağı 
yazılmışken, 2024 yılında 2,� 
milyar gelir öngörülmüş. Gider 
olarak da karşılığı 4,� milyar 
yazılmış ve 1,�'i mülk satışıyla 
karşılanacak denilmiş. 2024 
yılının ilk 7 ayı tamamlandığın-
da ise bizden önceki yönetim 
tarafından yapılan bütçe �35 
milyon TL açık vermiştir” dedi. 

 YAPILMAMASI GEREKEN BÜ-
YÜKLÜKTE BİR BÜT¡E YAPILMIŞ
  Bütçe açığıyla ilgili konu-
şan Başkan Özçelik, “Burada 
seçime girilmenin heyecanı ve 
hevesi olabilir. Yapılmaması 

gereken büyüklükte bir bütçe 
gerçekleştirilmiş, yazılmış 
ve bugünlerin ayak sesleri 
2023'de gelmeye başlamıştır. 
31 Temmuz sabahında bele-
diyenin vergi dairesinde olan 
borçlarından dolayı sabah saat 
0�.00'de e-haciz uygulanarak 
işe başladık. 150 milyon liralık 
daha muhtelif taşınmazlarımızı 
ipotek etmek üzere vergi dai-
resine teminat gösterdik. Yani 
toplam 300 milyon lira bir ipo-
tek göstererek bu sorunu geçici 
olarak çözdük. Önümüzdeki 
dönem içerisinde altyapısını 
oluşturarak bu yerler satılacak 
ve belediyenin borçları ödenmiş 
olacak. SGK'ya toplam �49 
milyon 449 bin TL borcumuz 
oluşmuş. Bunun 1�9 milyon 
lira karşılığı önceki dönemde 
yerler ipotek edilerek SGK'ya 
verilmiş. 4�0 milyon liralık 
kısmı için de � Ağustos gü-
nünde yaptığımız görüşmenin 
sonucunda 1 gün süre alabildik. 
1 gün sürenin sonucunda da 
kendilerine 4�0 milyon lirayı 
karşılayacak gayrimenkul devri 
önerdik ve bunlar için Meclis 
kararı almamız gerekiyor. Mec-
lis kararı almak adına bugün 
buradayız" şeklinde konuştu. 

BELEDİYEMİZİN GİDERLERİNİ 
AZALTABİLMELİYİZ
  Sürdürülebilirliğin yakalan-
ması gerektiğine dikkat çeken 
Başkan Özçelik, "Belediyemi-
zin giderlerini azaltabilmeliyiz. 
Gelirlerimizi yükseltebilmeliyiz 
ve borcu sürdürülebilir bir hale 
getirmeliyiz. Bugün burada 
biz değil de başkası olsa, yarın 
bir başkası olsa ve bu sistem 
devam ederse, bugün karşı-
laştığımız SGK'dır, vergidir, 
vesairedir, borçlardan dolayı 
dışarıdan ihale alan, iş yaptır-
dığımız insanlar da parasını 
alamazsa devlet gibi onlar gelir, 
onlar da icralarını koyarlar ve 
bu sistem tıkanır. Dolayısıyla 
bizim gelir-gider dengemizi 
kurup sürdürülebilir bir borç 
yapısı altına girmemiz lazım" 
diye konuştu. n İHA
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Dağ bayır Türkiye kırsalını 
gezerken neredeyse her böl-
gede kendi köklerini Hora-
san’a bağlayan insanlarla 
karşılaşırız.
“Çok eskisini bilmem ama 
bizim atalarımız Horasan’dan 
gelip buraya yerleşmişler” 
cümlelerini oldukça sık du-
yarız...
Horasan denilince İran akla 
gelir. Ancak Erzurum’a bağlı 
bir ilçe olan Horasan’ın da 
kökleri İran’a dayanır. İran’ın 
Kuzey Horasan bölgesi, 
Türkmenistan sınırında 

bulunan bir eyalet. Nüfusu-
nu Kürtler, Türkmenler ve 
Farslar oluşturuyor ancak 
etnik kimliği ne olursa olsun 
üretim coğrafyası herkesi 
birleştiriyor.

Kuzey Horasan Eyaletine 
bağlı İsferayen kentinin bir 
köyü olan Ruyin (Rooje-
en) köyü, binlerce yıllık bir 
dokumacılık merkezi. Çıplak 
dağlarla çevrili bir vadide bu-
lunan köyde bugün yaklaşık 
300 kişi dokumacılık yapıyor. 
Bir zamanlar Anadolu’da çok 
yaygın olan ve neredeyse her 
üretim vadisinde o yörenin 
ham maddesine göre farklı 
bir dokuma türünün üretildiği 
gibi bugün İran’ın çoğu böl-
gesinde bu geleneksel sanat 
yaşıyor.
Otun, koyuna, koyunun 
yüne, yünün ipliğe, ipliğin 
dokumaya, dokumanın eko-

nomiye ve kültüre dönüştüğü 
bir yaşam çarkının dönmeye 
devam ediyor oluşu Kuzey 
Horasan için belki biraz da 
coğrafi ve siyasi zorunluluk 
gibi duruyor. Ancak her ne 
koşulda olursa olsun doku-
macılık kültürünün sürdü-
rülmesi hem ekonomik hem 
de kültürel olarak ayakta 
kalmanın en temel yolların-
dan biri.
Ruyin köyünde üretilen do-
kumaların ünü ülke sınırlarını 
aşmış ve köy bölgeye yapılan 
turistik gezilerin durakların-
dan biri olmuş.
Bir zamanlar Anadolulu 
çobanların ürettiği yünlerin 
ihraç edildiği ülkelerden biri 
de Acem diyarıydı.
Yün başta olmak üzere tiftik, 
yapağı, kıl, ipek, keten, 
pamuk gibi ürünler halıya ve 
kumaşlara dönüşüyor, Vene-
dikli ya da Fransız tüccarların 

gemilerine yüklenip Avrupa 
pazarlarını şenlendiriyordu...
Anadolu coğrafyası bir 
dokuma borsası gibiydi ve 
dokumacılık halkın kendi 
coğrafyasının dilini çözerek 
geliştirdiği muazzam bir 
üretim ve sosyal örgütlenme 
biçimiydi.
Abana, Buldan, Kızılcabölük, 
Niğde, Karapınar, Isparta, 
Burdur, Muğla, Tire, Kas-
tamonu, Sinop, Antalya, 
Bursa, Antep, Malatya ve 
onlarca irili ufaklı kentin 
insanları çıkrık seslerinin 
arasından yükselen iplik 
kokularıyla soluyordu hayatı. 
Ekmeğini yünden, tiftikten 
ve kıldan kazanan üreticiler 
bu devranın çarkını iplikle 
döndürüyorlardı.
Tıpkı her köyün en az iki üç 
çeşit peyniri olması gibi bir 
kaç çeşit dokuması da vardı. 
Dastarı alacası, kutnusu 

peşgiri, yağlığı mendili, ki-
limi cicimi... Bu olağanüstü 
üretim çeşitliliği ve dokuma 
zenginliği bir daha yeryüzü-
nün herhangi bir bölgesinde 
görülmedi...
Bugün giydiğimiz çoraptan 
dona bir çok pamuklu ürü-
nün ham maddesinin önemli 
kısmını ABD, Türkmenistan, 
Yunanistan, Brezilya, Bur-
kina Faso ve Tacikistan gibi 
ülkelerden alıyoruz.
İstanbul Tekstil ve Hammad-
deleri İhracatçıları Birliği’nin 
raporuna göre Türkiye 
2016’da Çin’in ardından 
dünyanın en fazla iplik ithal 
eden ikinci ülkesi oldu. 
3 milyar doları aşan iplik 
ithalatının yüzde 55’i sente-
tik iplikler oluşturdu. Bütün 
dünyadaki iplik ithalatı 
ticari hacminin 44 milyar 
dolar civarında olduğunu 
da anımsatalım. Türkiye tek 

başına dünya iplik ithala-
tının yaklaşık 14’de birini 
gerçekleştiriyor. Vietnam’dan 
Almanya’ya bir çok ülkeden 
suni iplik alıyoruz.
“Biz Horasan’dan geldik” 
demenin bir izi, işareti de 
dokumacılık kültürüydü.
Anadolu’yu büyük ölçüde 
ayakta tutan şey dokumacı-
lıktı. Geleneksel dokumacılığı 
yok eden dokuma endüstrisi, 
bugün kendisi de dışa bağım-
lı hale gelmiş durumda...
Bugün Horasan’daki doku-
macı kadınların yüzlerine, 
iplik kokan ellerine bak-
tığımızda, bir zamanların 
Anadolu’sunun kadınlarını 
görüyoruz. Ama Anado-
lu’nun giderek umudu törpü-
lenen ve silikleşen yüzlerine 
baktığımızda Horasanlı doku-
macıların gözlerindeki o ışığı 
görmekte zorlanıyoruz.
Dokumak, bağımsızlıktır...

YUSUF YAVUZ

Dokumak 
bağımsızlıktır...

Antalya’nın Konyaaltı ilçesinde 
bulunan eski Minicity arazi-
sinde A9M yapmak isteyen 
Rönesans Holding, temel 

kazısı sırasında geç antik döneme ait ar-
keoloMik kalıntıların bulunduğu arazinin 
çevresine proMeyle ilgili afişler yerleştir-
meye başladı. Geç Roma dönemine ait 
olduğu düşünülen mezar kalıntıları ve 
mimari unsurların çıktığı arazide An-
talya Müzesi tarafından kurtarma kazısı 
yapılmıştı. ArkeoloMik sit ve su koruma 
alanları bulunan araziyi çevreleyen 
panolara yerleştirilen afişlerde Röne-
sans Holding’e bağlı bir A9M zincirinin 
görselleri yer alıyor. Ankara Beştepe ve 
Marmaris Okluk Koyu’ndaki &umhur-
başkanlığı külliyelerini inşa eden şirketin 
Antalya’da yapmak istediği A9M pro-
Mesinin bürüt 73 bin metrekarelik inşaat 
alanına sahip olacağı belirtiliyor.  

Kamuoyunda “Bin 100 odalı saray” ola-
rak anılan &umhurbaşkanlığı külliyesinin 
yanı sıra Marmaris Okluk Koyu’ndaki 
&umhurbaşkanlığı yazlık külliyesinin 
inşasını üstlenen Rönesans Holding 
Antalya’da yeni bir A9M yapmak istiyor. 
Ancak Konyaaltı sahilinde bulunan eski 
Minicity arazisinde uygulanmak istenen 
proMenin temel kazısı sırasında arkeoloMik 
kalıntılara rastlanınca alandaki çalışma-
lar durdurularak geçtiğimiz yıl kurtarma 
kazısı yapıldı.

SİT ALANLARI VE SU KAYNAïI 
ÜZERİNDE AVM YAPILACAK

Mülkiyeti Antalya Büyükşehir Belediye-
si’ne ait olan tartışmalı arazi 2017 yılın-
da belediye tarafından ihaleyle Rönesans 
	 Kabataş Gayrimenkul Ortaklığı’na 
verildi. Otuz yılı kapsayan sözleşmeye 

göre arazinin kullanım hakkı 2047 yılına 
kadar Rönesans şirketinin olacak. Kon-
yaaltı sahil şeridinin doğu kesiminde yer 
alan arazi, imar planlarında ¶fuar alanı’, 
¶büyük kent parkı’ ve ¶yeşil alan’ olarak 
ayrılan bölgede yer alıyor. Bu bölge kent 
için nefes alma alanı olarak ayrılmasının 
yanında ayrıca Olbia Antik Kentinin 
kalıntılarının ve koruma altındaki antik 
bir yolu içeriyor. Antalya’nın karstik su 
kaynaklarının da bulunduğu arazinin 
kuzeyinde daha önce Migros A9M inşa 
edilmiş, bu proMe de geçmişte yargıya 
taşınarak kentte tartışma konusu ol-
muştu. ProMe alanı çevresinde Arapsuyu 
Öğrenci Yurdu, ATualand Antalya, Hotel 
Su, Hasan Subaşı Kültür Parkı, Antalya 
Stadyumu bulunuyor.

RÖNESANS’IN İSTANBUL VE İZMİR’DEKİ 

AVM MARKASI ANTALYA’DA

Rönesans Holding bünyesindeki Röne-
sans Gayrimenkul şirketinin bu bölgede 
yapmak istediği A9M proMesiyle ilgili 
görsellerin araziyi çevreleyen panolara 
asılması dikkat çekiyor. ArkeoloMik ve 
doğal sit alanları ile kent parkı ve koru-
ma altındaki su kaynaklarının bulunduğu 
bölgede yapılmak istenen A9M’nin 
görsellerinde ¶HiltoZn’ markası yer 
alıyor. Şirket, HiltoZn markasıyla İs-
tanbul Küçükyalı ve İzmir Karşıyaka’da 
A9M’ler işletiyor. hlke genelinde farklı 
isimlerle 1� A9M inşa eden şirketin An-
talya’daki arazi üzerinde brüt 73.2�7,42 
m2 yapılaşma alanına sahip bir A9M 
inşa edilmesi planlanıyor. Otoparklar ve 
ortak alanlarla birlikte toplam 11�.574,55 
m2’lik alana yayılacağı öngörülen A9M 
proMesinin bölgenin mevcuttaki trafik 
yükünü daha da artırtacağı belirtiliyor.

ALTIN PORTAKAL FİLM FESTİVALİ İ¡İN 
AYRILMIŞ ARAZİYE AVM

Yaklaşık 53 bin metrekarelik kısmının ki-
ralanabileceği öngörülen A9M proMesiyle 
ilgili 201� yılında verilen ÇED kararı, 
açılan dava sonucu Mahkeme tarafın-
dan iptal edilmiş, bu kararın ardından 
Temmuz 201�’de verilen yapı ruhsatı da 
geçerliliğini yitirmişti. Tapu kayıtlarına 
göre bir kısmında ¶korunması gerekli 
kültür varlığı’ şerhi bulunan söz konusu 
araziyi �21540 ada 1 ve 2 parseller� kap-
sayan imar planı notlarına göre alanda 
yapılabilecek tesisler şöyle sırlanıyor� 
“Alanda Altın Portakal Film Festivaline 
yönelik tesisler, tiyatro, sinema, fuar, 
sergi salonları, açık hava müzesi, etkinlik 
alanları, parklar, bahçeler, meydanlar, 
yerel ürünler pazarı, geleneksel el sa-

natları pazarı, temalı pazar, yeme-içme, 
ticari, spor, eğitim, kültür vb. tesisler 
yapılabilir. Akdeniz Atatürk Kültür 
Sanat Eğlence ve Yaşam Parkında ProMe 
Bütünlüğünü sağlamak amacıyla planda 
E 0,�0 ile belirlenen alanda kullanıla-
mayan inşaat alanı E 0,20 ile belirlenen 
alanda kullanılabilir.”

ŞİRKET ARAŞTIRMA YAPTIRDI� ARAZİ-
NİN DEïERİ � TRİLYONU BULUYOR

İnşaat çalışmasına henüz başlanmayan 
A9M proMesiyle ilgili yapılan revizelerin 
ardından yeniden ÇED süreci başlatıl-
ması bekleniyor. Rönesans Gayrimenkul 
şirketinin Aralık 2023’de özel bir gay-
rimenkul değerleme şirketine yaptırdığı 
tespitlere göre arazinin ekonomik değeri 
�30.3 milyon Euro�, dönemin döviz kuru-
na göre yaklaşık 1 trilyon �991.41�.000� 
TL’yi buluyor. Bugünkü kura göre ise bu 
rakam 1.1 trilyonun TL’nin üzerinde.

ANTALYA İKİNCİ OLASI NEKROPOLÜ DE 
BETONA KURBAN MI EDECEK

Antalya’nın kent merkezinde bulunan, 
doğal ve kültürel miras alanlarıyla 
çevrili olan bu arazi, kent parkı ve fuar 
alanı olarak ayrılmış, kentin nefeslenme 
alanlarından biri olarak bırakılmıştı. İki 
yıldır alandaki arkeoloMik kalıntılarla 
ilgili gelişmeler sır gibi saklanıyor. Bu 
alanda çıkan ve geç antik döneme ait 
olduğu düşünülen çatkılı mezarlar ile 
mimari yapı kalıntılarının detaylarının 
kamuoyuna açıklanması bekleniyor. 
Ancak ne Kültür ve Turizm Bakanlığı ne 
de Antalya Büyükşehir Belediyesi konu 
hakkında henüz bir açıklama yapmadı. 

Doğu GaraMı’ndakinekropol alanının be-
tona boğulmasının ardından Antalya’nın 
ikinci bir olası nekropol alanının be-
tonlaşmasına göz yumup yummayacağı 
soru işareti olarak ortada duruyor. Gözler 
şimdi yerel yönetimlerin ve kent halkının 
tavrında. Antalya Büyükşehir Belediyesi 
ile Konyaaltı Belediyesi’nin bu yönde 
atacağı adımlar kentin nefes alma alanı 
olarak ayrılan, kültürel ve doğal miras 
alanı arazinin geleceğini belirleyecek.

n YUSUF YAVUZ
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Antalya Büyükşehir Be-
lediyesi ve Antalyaspor 
Dostları Derneği’nin 
işbirliği ile düzenlenen 

9. Antalyaspor Dostları Derneği 
Ayak Tenisi Turnuvası, “İnsanlar 
Yaşarken Anılmalıdır” mottosuyla 
gerçekleştirildi. Turnuva, Antal-
yaspor’un unutulmaz efsaneleri 
Yarkın Böke ve Öner Gülyanar’ait-
hafen düzenlendi. Beach Park tenis 
kortlarında yapılan organizasyona 
12 takım katıldı ve 14 gün süren he-
yecan dolu mücadelelerin ardından 
Şimşek Spor, büyük finalde şampi-
yonluğa uzandı.

NEFES KESEN MÜCADELE
Finalde Şimşek Spor ile Çetin Anka 
Spor karşı karşıya geldi. Her iki 
takımın da ortaya koyduğu yüksek 
performans, seyircilerden büyük 
alkış aldı. Nefes kesen mücadele so-
nucunda, Şimşek Spor iki seti arka 
arkaya kazanarak şampiyonluğu 
elde etti. Maçın sonunda dereceye 
giren takımlara kupa ve madalyaları 
takdim edilirken, sahada Antal-
yaspor tezahüratları yankılandı.

PROFESYONEL VE AMATÖR 
SPORCULARA DESTEK
Antalya Büyükşehir Belediyesi 

Gençlik ve Spor Hizmetleri Dairesi 
Başkanı Nurettin Tonguç, Antal-
yaspor efsaneleri için düzenlenen 
bu özel organizasyonun önemine 
dikkat çekti. Tonguç, “Antalyaspor 
Dostları Derneği ile işbirliği içinde, 
Yarkın Böke ve Öner Gülyanar 
onuruna düzenlediğimiz bu turnu-
va, sporseverleri bir araya getirdi. 
14 gün boyunca 12 takımımız 
büyük bir özveriyle mücadele etti. 
Büyükşehir Belediyesi olarak, 
vatandaşlarımızın sporla ilişkisini 
güçlendirmeyi, hem profesyonel 
hem de amatör sporcularımıza 
destek olmayı hedefliyoruz” dedi. 
Tonguç, ayrıca Beach Park’ın yanı 
sıra Düden Park’ta da spor tesisle-
rinin bulunduğunu ve bu tesislerin 
sayısını artırmayı planladıklarını 
belirtti.

"İNSANLAR YAŞARKEN 
ANILMALIDIR"
Antalyaspor Dostları Derneği 
Başkanı Bülent Uğur ise turnuvanın 
9 yıldır “İnsanlar Yaşarken Anıl-
malıdır” mottosuyla düzenlendi-
ğini vurguladı. Uğur, “Amacımız, 
Antalyaspor’a büyük hizmetler 
vermiş efsanelerimizi hatırlatmak ve 
onlara olan vefamızı göstermek. Bu 
yılki turnuva, geçmiş yıllara göre 

çok daha coşkulu geçti. Antalya 
Büyükşehir Belediyesi’ne, başta 
Başkanımız Muhittin Böcek olmak 
üzere, tüm emeği geçenlere teşekkür 
ediyorum” şeklinde konuştu.

MİLLİ AMİGO MİLOŞ’TAN 
COŞKULU TEZAHÜRAT
Turnuvanın coşkusuna Milli Amigo 
Recep Güler, nam-ı diğer Miloş da 
katıldı. Organizasyondan duyduğu 
memnuniyeti dile getiren Miloş, 
“İnsanlar yaşarken efsanelere değer 
vermek gerçekten çok anlamlı. 
Büyükşehir Belediyesi’ne katkıla-
rından dolayı teşekkür ediyorum. 
45 yıldır Antalyaspor amigosu ve 
Milli Takım amigosu olarak, eski 
dostlarımı burada görmek beni çok 
mutlu etti. En büyük Antalyaspor!” 
diyerek tezahüratlarıyla turnuvaya 
renk kattı.

YAŞAYAN ANTALYASPOR EFSANESİ
Antalyaspor’un yaşayan efsanele-
rinden Öner Gülyanar, turnuvanın 
kendisine eski günlerini hatırlattı-
ğını belirterek, “Bu güzel organi-
zasyondan çok memnun kaldım. 
Geçmiş günlerimi yeniden yaşadım” 
şeklinde duygularını ifade etti. 
n Bülten / Büyükşehir Belediyesi 

Büyükşehir Belediyesi ve Antalyaspor Dostları Derneği 
işbirliği ileAntalyaspor efsaneleri onuruna düzenlenen 
ayak tenisi turnuvasında Şimşek Spor şampiyon oldu

Ortaokul yıllarında futbola başlayan Nevide 
Çiçek (23), güzellik kraliçesi seçilip, dizi-film 
oyunculuğu performansına rağmen futbol tut-
kusundan vazgeçmedi. Yeni sezonda 1207 An-
talyaspor Kadın Futbol takımıyla yeşil sahalara 
çıkacak Çiçek, "Futbol aşkım bu sezon da gös-
tereceğim. Önceliğim her zaman futbol" dedi

İSTANBUL'DA yaşayan Ne-
vide Çiçek, ortaokul yılların-
da okul sahasında erkeklerle 
futbol oynamaya başladı. 
Küçük yaşlarda kendini yeşil 
sahalara atan Çiçek, futbol 
yaşamına Güzeltepe Doğu 
Gençlik ve Spor'da başladı. 
Bir süre profesyonel futbol 
oynayan Çiçek, aynı zaman-
da modellik ve oyunculuk 
da yapmaya başladı. 2021'de 
Lübnan'da katıldığı Miss 
Tourism Universe yarışma-
sında Türkiye'yi temsil eden 
Nevide Çiçek, ilk kraliçe 
tacını kazandı. 2022 yılında 
The Queen Eurasia Güzel-
lik Yarışması'nda güzellik 
kraliçesi seçilen Çiçek, 
geçen aylarda da Rusya'nın 
Moskova'da düzenlenen Miss 
Eurasia yarışmasında 25 
ülke yarışmacıları arasında 
3'üncülük tacını giydi. Aynı 
zamanda dizi ve filmlerde 
oyunculuk yapan Çiçek, 
futbolu aşkından kopamadı. 
Podyumlardaki yeşil sahalara 
da devam etmek isteyen Nevide 
Çiçek, yeni sezon için 1207 An-
talyaspor Kadın Futbol takımına 
transfer oldu. Takımıyla başarılı 
bir sezon geçiren genç futbolcu, 
sahaya çıkacağı günü sabırsızlıkla 
bekliyor.

MEVKİSİ DEFANS
Futbol tutkusunun evliliğinin 
geldiğini söyleyen Nevide Çiçek, 
"Ortaokul arkadaşlarımda arka-
daşlarımla maça başladım. Sonra-
sında da hocalarımın destekleriyle 
yeşil sahalara atıp göstermek 

istedim. Ortaokuldayken 
kadın futbol takımına se-
çildim. Defans mevkisin-
de oynadım. Aynı zaman-
da modellik yapıyorum. 
Bu konuda da hocalarım 
çok anlayışlı. Geleme-
dim. Sonrasında beni 
anlayanlar için program 
hazırlıyorlar. Modellikte 
Lübnan'da düzenlenen 
yarışmaya katıldım ve 
kazandım.

FUTBOL AŞIK BİR 
İNSANIM
Hem futbolculuk hem 
modellik yapma insanla-
ra tuhaf geldiğini belirten 
Çiçek, "Futbol ve mo-
delliği birlikte götürmek 
zor oluyor ama çok 
güzel dönüşler alıyorum. 
Önceliğim her zaman 
futbol. Örnek halinden 
biri yok. Hocamın örnek 
gösterdiği bir futbolcu 

olmak isterim. Takımımdan çok 
çalışmayı ve ayrılmayı yazma-
yı düşünüyorum. Yeni sezonda 
takımımızı en iyi şekilde sunmak 
istiyoruz. Takımımız çok güçlü ve 
hocalarımız çok iyi. Futbola aşık 
bir insanım diye konuştu. n DHA

Podyumdan inip, 
yeşil sahada ter 

dökülüyor

w 2024 YILI PEDODONTİ AD İÇİN GENEL SARF 
MALZEME ALIMI (119 KALEM) İHALESİ

DİŞ HEKİMLİĞİ FAKÜLTESİ YÜKSEKÖĞRETİM 
KURUMLARI AKDENİZ ÜNİVERSİTESİ

    2024 YILI PEDODONTİ AD İÇİN GENEL SARF MALZEME ALIMI (119 KALEM) 
İHALESİ mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık 
ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden 
alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN  : 2024/1045509
1-İdarenin
a) Adı  : DİŞ HEKİMLİĞİ FAKÜLTESİ YÜKSEKÖĞRETİM KURUMLARI 
    AKDENİZ ÜNİVERSİTESİ
b) Adresi : DUMLUPINAR BULVARI 07058 KONYAALTI/ANTALYA
c) Telefon ve faks numarası : 2423106995 - 2423106967
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
 internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı  : 2024 YILI PEDODONTİ AD İÇİN GENEL SARF MALZEME A
    LIMI (119 KALEM) İHALESİ
b) Niteliği, türü ve miktarı : PEDODONTİ A.D. İÇİN GENEL SARF MALZEME
   ALIMI (119 KALEM) İHALESİ Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan 
   ihale dokümanı içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Akdeniz Üniversitesi Diş Hekimliği Fakültesi 
  Dekanlığı Toplantı Salonu PK10 Konyaaltı - Kampüs - Antalya
ç) Süresi/teslim tarihi : Sözleşmenin imzalanmasından sonra idarenin ihtiyacına göre
   idare tarafından yüklenicinin bu sözleşmede belirtilen bildirime 
  esas faks numarasına ya da e-posta ile gönderilen sipariş 
  (malzeme talep formu), faks tarihinden itibaren 60 gün içerisinde 
  İdareye teslim edilecektir.
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalanmasını takiben işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 10.09.2024 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) : Akdeniz Üniversitesi
   Diş Hekimliği Fakültesi Dekanlığı Toplantı Salonu PK10 
  Konyaaltı - Kampüs - Antalya
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygu-
lanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması 
gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. Tedarik edilecek malların katalogları, broşürleri, fotoğraflarına ilişkin bilgiler ile 
teknik şartnameye cevapları ve açıklamaları:
Katalog
Teknik Şartnameye Cevaplar ve Açıklamalar
Yerli Malı
4.3.2. Numune sunulması istenmektedir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açık olup yerli malı teklif eden istekliye ihalenin 
tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif vere-
cek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imza-
lanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen 
birim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şek-
linde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 150 (YüzElli) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Ka-
nunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.
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Antalya’da açıklanan son 
verilere göre 100 bin 692 
yabancı uyruklu şahsın 
oturma izni bulunuyor. 

Rusya-Ukrayna savaşının ardından 
en çok göç ettikleri Antalya’da 
Ukrayna’yı temsil eden Antalya 
Konsolosu Oleksandr 9oronin, İhlas 
Haber AMansı’na özel açıklamalarda 
bulundu. 
 
  UKRAYNALILARIN YAKLAŞIK YÜZDE 
��’Sİ GÖ¡ ETTİ 
  Türkiye’nin Ukrayna vatandaş-
larının geçici barınma yeri arayı-
şında maksimum düzeyde uygun 
bir ortam sunduğuna dikkat çeken 
Ukrayna Antalya Konsolosu Olek-
sandr 9oronin, 2022 yılının Şubat 
ayından Ağustos ayına kadar, 50 
bin ile 70 bin arasında Ukraynalı 
vatandaşın Antalya’ya göç ettiğini 
açıkladı.  9oronin, “Pek çok Ukray-
nalı, savaşın kısa sürede sona erece-
ği ve kendilerinin kısa sürede vatana 
dönecekleri umuduyla, geçici olarak 
ikamet ettikleri yerleri kaydetme-
mişlerdir. Gayrıresmi verilere göre, 
2022 yılının Şubat ayından Ağus-
tos ayına kadar, 50 bin ile 70 bin 
arasında Ukraynalı, Antalya iline 
göç etmiştir. Bununla birlikte, 2023 
yılı boyunca, burada sürekli ikamet 
etmekte olan Ukraynalıların sayısı-
nın belirgin biçimde azalma eğili-
minde olduğunu görüyoruz. Bizim 
verilerimize göre, Ukraynalıların 
yüzde 30 ila 50’si, ya Ukrayna’ya 
geri dönmüş ya da başka ülkelere 
göç etmiş bulunuyor. Bugün itiba-
riyle resmi verilere göre Antalya’da 
ikamet izni olan 15  bin 272 Ukray-
nalı yaşamaktadır. Aynı zamanda, 
iradesi ve isteği dışında 9atanlarını 
geçici olarak terk etmek zorunda 
kalan tüm zorunlu göçmenlerin aktif 
bir şekilde evlerine dönmelerini 
umuyoruz” ifadelerini kullandı. 
 
  CUMHURBAŞKANI ERDOïAN’A 
TEŞEKKÜR 
  Ukrayna ve Türk halkları uzun 
bir ilişki geçmişine sahip olduğuna 
dikkat çeken Oleksandr 9oronin, iki 
ülke arasında strateMik bir ortaklık 
kuran ve bunun uygulanması için 
kurumsal mekanizmayı tanımlayan 
Ukrayna-Türkiye Yüksek Düzeyli 
StrateMik Konseyi’nin kurulmasına 
ilişkin Ortak Bildiri’nin 25 Ocak 
2011 tarihinde imzalanmasının, 
ilişkilerin gelişmesinde önemli bir 

dönüm noktası olduğuna işaret etti. 
9oronin, şöyle devam etti�   “3 Şu-
bat 2022 tarihinde ise Türkiye-Uk-
rayna Serbest Ticaret Anlaşması 
imzalandı. Taraflar, bunun yürürlüğe 
girmesi için çalışmalarına devam 
ediyor. Ukrayna ve Türkiye arasın-
daki ilişkiler, hem ikili hem de çok 
taraflı mekanizmalar çerçevesinde 
güven, iyi komşuluk ve strateMik 
ortaklık ruhu içinde dinamik bir 
şekilde gelişmekte olup, destek ve 
karşılıklı faydalı işbirliğinin sağ-
lanması ve Karadeniz bölgesinde 
güvenlik ve istikrarın tesis edilme-
sini amaçlamaktadır. Rusya Fede-
rasyonu’nun Ukrayna topraklarına 
yönelik geniş çaplı saldırısının baş-
langıcından bu yana, Türkiye, Kırım 
Özerk &umhuriyeti dkhil olmak 
üzere Ukrayna’nın uluslararası ola-
rak tanınan sınırları dkhilinde toprak 
bütünlüğünü desteklediğini sürekli 
olarak beyan etmiştir. Türkiye’nin 
&umhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın barış girişimlerini hatırlıyor 
ve takdir ediyoruz.” 
 
UKRAYNA PAZARINDA TİCARET 
YAPMAK İSTEYENLERE DESTEK 
VERMEYE HAZIRIZ
  Ukrayna Antalya Konsolosu Olek-
sandr 9oronin, Ukrayna-Türkiye iş 
birliğini bölgesel düzeyde canlandır-
mak için iki ülke arasında kapsamlı 
bir yasal düzenleme üzerinde yoğun 
bir şekilde çalıştıklarını dile getirdi. 
9oronin, şöyle devam etti�  “Hali-
hazırda Sumı ve Muğla ile Herson 
ve Mersin devlet idareleri arasında 
ticari ve ekonomik iş birliği an-
laşmaları imzalanmıştır. Odesa ve 
Antalya Ticaret ve Sanayi Odaları 

arasında işbirliği protokolü 
imzalanmıştır. Odesa ve Antalya 
devlet idareleri arasında ticari, 
ekonomik, bilimsel, teknik ve 
kültürel işbirliği anlaşmasının 
imzalanmasına yönelik hazırlık-
lar devam etmektedir. Türk giri-
şimcilerin Ukrayna’daki özel-
leştirme süreçlerine katılımı da 
önemli bir konu olmaya devam 
etmektedir. Böyle bir ihtiyaç ol-
duğunda, Konsolosluk, ülkemde 

savaşın devam etmesine 
rağmen son derece çekici 
ve perspektif Ukrayna 
pazarına girişlerinde her 
türlü desteği sağlamaya 
hazırdır.” 
 
ANTALYA’DA EMLAK FİYATLARI SON 
YILLARDA ÖNEMLİ ÖL¡ÜDE ARTTI
  Savaşın ardından Ukrayna vatan-
daşlarının en çok Antalya’yı tercih 
etmesinde, şehrin tarihi ve doğal gü-
zelliklerinin öne çıktığını kaydeden 
Oleksandr 9oronin, Rusya Federas-
yonu’nun Ukrayna’ya geniş çaplı 
saldırısından önce, 2021 yılında 2 
milyondan fazla Ukraynalı turistin 
Türkiye’yi ziyaret ettiğini aktardı. 
9oronin, “Savaş sona erdikten sonra 
bu rakamın sadece eski seviyesine 
dönmekle kalmayacağına, aynı 
zamanda artacağına inanıyorum. 
Antalya’da yaşamın zorluklarından 
bahsedecek olursak, bu muhteme-
len öncelikle ekonomik faktördür. 
Antalya’da emlak fiyatları son 
yıllarda önemli ölçüde arttı. Burada 
uzun süre yaşayan insanların finans 
kaynaklarını aramaları gerekiyor. 
Ancak Türkiye’de yabancılar için 
resmi çalışma izninin alınmasının 
zor olması, buna bir engel oluşturu-
yor. Öte yandan, Ukrayna’da sava-
şın sürdüğü bu şartlarda, Ukraynalı-
ların Türkiye’de çalışması konusuna 
daha fazla dikkat göstermemiz 
gerekir ve bu, şu anda Antalya’da 
yaşamakta olan Ukraynalıların eği-
timlerini, profesyonel niteliklerini 
ve yabancı dil bilgilerini kullanmak 
yoluyla, özellikle turizm ve hizmet 
alanlarında çalışma konusunda, 
her iki tarafa da fayda sağlayan bir 
ortaklığın ortaya çıkmasına hizmet 
eder” diye konuştu. 
 
  ANTALYA’DA ��� UKRAYNA 
SERMAYELİ TÜRK ŞİRKETİ VAR 
  Antalya Ticaret ve Sanayi Oda-
sı’nın verilerine göre, Şubat 2024 
itibariyle Antalya’da 279 Ukrayna 
sermayeli Türk şirketi kaydedil-
diğini açıklayan Antalya Konso-
losu Oleksandr 9oronin, Ukrayna 

vatandaşlarının inşaat, 
tekstil ve gıda sanayi, 
bilgi teknoloMisi, turizm, 

ulaşım ve hizmet sektörü 
gibi alanlarda aktif olarak 

ticari faaliyetlerde bulun-
duğunu söyledi. 9oronin, 

“Konsolosluk, vatandaşlarımızın 
iş alanında yerel mevzuata uymala-
rını sağlama konusunda büyük bir 
ilgi göstermektedir. Bu amaçla, daha 
bu yıl Antalya ve Alanya Ticaret ve 
Sanayi Odaları yönetimi ve ilgili ça-
lışanları ile Ukraynalı girişimcileri 
tanıştırma toplantıları düzenledik ve 
bu toplantılarda Türk şirket mev-
zuatındaki son değişiklikleri, tüzel 
kişilerin tesciline ilişkin usulleri ve 
Türkiye’de iş yapma sırasında orta-
ya çıkan sorunları ele aldık” dedi. 
  BİN ��� YETİM ¡OCUK 
ANTALYA’YA GETİRİLDİ 
  Antalya’da bulunan tüm kurum-
larla iş birliği halinde olduklarını 
ifade eden Ukrayna Antalya Kon-
solosu Oleksandr 9oronin, önce-
likle Antalya 9alisi Hulusi Şahin’e 
destekleri için teşekkür ederek, 
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakan-
lığı Antalya Müdürlüğü ile olan 
çalışmalarının kendileri için çok 
değerli olduğunu bildirdi. 9oro-
nin, “Türkiye &umhuriyeti Aile ve 
Sosyal Hizmetler Bakanlığı Antalya 
Müdürlüğü ile işbirliğimiz dikkate 
değer. Bu kurum, üç yıldan beridir, 
günün her saatinde, 2022 yılının 
ilkbaharında Ukrayna’nın tehli-
ke içindeki bölgelerinden tahliye 
edilerek, Antalya’ya getirilmiş olan 
yetim çocukların ihtiyaçlarının 
karşılanmasına yardımcı oluyor. 
Başlangıçta sayıları bin 500’ü bulan 
yetim çocuklardan günümüzde yak-
laşık 200 çocuk kalmış durumda ve 
bunlar, Antalya Beldibi’nde otelde 
barınıyor. Savaş nedeniyle buraya 
gelmiş olan Ukrayna vatandaşlarına 
yardım eden hayır kuruluşları ve 
vakıflar, bize çok yardımcı oluyor. 
Bunların başında, UN,&EF’in yerel 
teşkilatı, Türkiye Kızılay Derneği ve 
ASAM geliyor. Biz, bu kuruluşlara, 
bu yardımlarından ötürü son derece 
minnettarız” dedi.  n İHA

UKRAYNALILAR
her alanda var
2023 yılında <krayna Antalya Konsolosu görevine gelen Oleksandr =oronin, Antalya»da ikamet izni olan 1� bin 
272 <kraynalı yaşadığını belirtti. =oronin, <krayna vatandaşlarının inşaat, tekstil ve gıda sanayi, bilgi teknoloQi-
si, turizm, ulaşım ve hizmet sektörü gibi alanlarda aktif olarak ticari faaliyetlerde bulunduğunu söyledi

KEPEZ Belediyesi, ‘Kepez’de Parklar 
ûenleniyRr· etkinlikleri kDSsDP×ndD 
.ültür 0DhDllesi·nde oRFXklDr ioin 
EirEirinden renkli Ye eùlenFeli DktiYiteler 
dü]enledi�
.eSe] Belediyesi·nin iloedeki PDhDlleler-
de Eir Dy ERyXnFD sürdüreFeùi ¶.eSe]·de 
3DrklDr ûenleniyRr· etkinlikleri tüP 
h×]×ylD deYDP ediyRr� BX hDItD .ültür 
0DhDllesi·nde dü]enlenen etkinlikte� 
oRFXklDr EirEirinden Jü]el DktiYitelerle 
J|nüllerinFe eùlendi� (tkinlikte� oRFXklDr 
PDskRt şRYdDn SDlyDoR J|sterisine� yü] 
ERyDPDdDn DniPDsyRnD� EDlRn şRYdDn 
sihirED] Ye MRnJl|r J|sterilerine kDdDr 
Sek oRk DktiYiteyle eùlenFe dRlX sDDtler 
Jeoirdi� Aileler de renkli J|sterileri 

oRFXklDr×ylD Eirlikte Eüyük Eir keyiÁe 
i]ledi� 
.eSe] Belediye BDşkDn <Drd×PF×s× (Y-
riP <Dlo×n� etkinliùe kDt×lDrDk oRFXklDr×n 
şenlik heyeFDn×nD RrtDk RldX� .eSe] 
Belediye BDşkDn× 0esXt .RFDJ|]·ün� 
oRFXklDrD Ye Dilelerine selDPlDr×n× ileten 
BDşkDn <Drd×PF×s× <Dlo×n� ´dRFXklDr� 
PXtlX PXyX]" dRFXklDr� PesXt PXyX]" 

DDhD PXtlX� dDhD dD 
PesXt RlDFDù×]� BX 
etkinlikleriPi] si]in 
ioin deYDP edeFek� 
Bütün PDhDlleleri-
Pi]de oRFXklDr×P×] 
ioin EX etkinlikleri 
sürdüreFeùi]µ diyerek� 
oRFXklDrD iyi eùlenFe-

ler diledi� (tkinlik DlDn×ndD yerini DlDn 
.eSe] Belediyesi·nin Je]iFi kütüShDnesi 
2.UBhS·te oRFXklDrD kitDS RkXPD iP-
kDn× sXndX� .eSe] Belediyesi� PDhDlle-
lerde Eir Dy ERyXnFD süreFek EirEirinden 
Jü]el etkinliklerle SDrklDr× şenlendirPe-
ye deYDP edeFek� 
n Bülten / .eSe] Belediyesi 

Kepezli çocuklar
doyashya eflendi

8fwstos ayhnda 
_alhk _ollwfw

KEPEZ ilçesinde yer alan Balık 
Pazarı’nda balık ürünleri şok eden 
fiyatlarla vatandaşların sofrasını 
süslüyor. Bol balık çeşidiyle Kepez 
Balık Pazarı büyük ilgi görüyor. 
Antalyalılar Kepez ilçesindeki Balık 
Pazarı’na yoğun ilgi gösteriliyor. 
Antalyalılar, taze deniz ürünlerinin 
cazip fiyatlarla sunulduğu pazara 
akın ediyor. Balık Pazarında, çeşit 
çeşit balık ve deniz ürünü, taze ve 
uygun fiyatlarla tüketicilere sunulu-
yor. Pazara olan bu ilgi, yerel esnafı 
da memnun ediyor. Bölge sakinleri, 
balık pazarının kalite ve tazelik açı-
sından önemli bir alışveriş noktası 
olduğunu vurguladı.

BOL ¡EŞİT UYGUN FİYATLAR
Kepez Belediyesi’nin balıksırtı mi-
marisindeki Kepez Balık Pazarı hiz-
met vermeye devam ediyor. Kırmızı 
et ve tavuk ürünlerine üst üste gelen 
zamların ardından balık ürünlerine 
yoğun ilgi gösteren Antalyalılar 
Kepez ilçesinde yer alan balık paza-
rını tercih ediyor. Balık çeşitlerinde 
kilogram fiyatı 150 ile bin 500 lira 
arasında değişiyor. 9atandaşların 
akın akın gittiği Balık Pazarı’nda 
yer alan esnaflar ise satışlardan 
oldukça memnun. 

AïUSTOS AYINDA BALIK BOLLUïU
Kavurucu Antalya sıcağında taze 
balık ürünlerinin satışa sunulduğu 
Kepez Balık Pazarı’nda esnaflar 
sabahın erken saatlerinden itibaren 
satışların başladığına dikkat çek-
ti. Balıkçı esnafı satışın yanında 
pazarda yer alan restoranlarında 
halkın hizmetine sunulduğunu ifade 
ederek� “Antalyalılara en iyi hiz-
meti verebilmek için büyük gayret 
gösteriyoruz. Taze balığı halkımız-
la buluştururken, satışın dışında 
bünyemizde yer alan restoranlarda 
da müşterilerimizi ağırlıyoruz” diye 
konuştular. 
ORGANİZ PAZARI BÜNYESİNDE 
BULUNDURUYOR
Sağlıklı beslenme, sosyal hare-
ketlilik ve esnafın para kazanması 
anlamında çok fonksiyonlu bir proMe 
olan Kepez Balık Pazarı ve Organik 
Pazar, Kepez’in Fabrikalar Mahalle-
sine inşa edildi. Mavi beyaz renk-
lerin hakim olduğu balık pazarının 
içerisinde balıkçı restoranı, kafe, 
alakart restoranı, balık satış tezgah-
ları, hemen yanı başındaki Organik 
Pazar’da da çeşitli büyüklükte 
dükkanlar, satış tezgahları, cami 
ve otopark alanı bulunuyor.  Kepez 
Balık Pazarı’nın önünü mavi beyaz 
renkteki balıkçı pazarı süslüyor.

n BÜLENT ÖNER




